
� �

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   25 de juny de 2013 
Horari:  20 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Jaume Alzamora Riera,  batle     
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Maria del Mar López Martí,  regidora 
Guillem Caldentey Crego,  regidor 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Onofre Serra Vila,   regidor 
Bartomeu Gili Nadal,   regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Magdalena Llull Ferrer,  regidora 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
Miguel Servera Morey,  regidor 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
No hi assisteix: 
Jaime Ginard Muñoz,   regidor 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 30 d’abril de 2013. 
2. Aprovació, si s’escau, de la proposta d’augment de retribucions i dedicació del regidor Bartomeu Gili 
Nadal. 
3. Aprovació, si s’escau, de la proposta de modificació del fitxer de dades de caràcter personal 
“Nòmines”, aprovat per la Resolució de Batlia de 18 de juliol de 1994 i modificat per l’Ordenança 
aprovada pel Ple de l’Ajuntament d’Artà el 29 de juliol de 2008. 
4. Aprovació, si s’escau, del Reglament de règim intern de les escoletes d’infants que depenen de 
l’Ajuntament d’Artà. 
5. Aprovació definitiva, si s’escau, de la modificació d’usos destinats del Poliesportiu Na Caragol 
d’Artà, del Camp de Futbol Ses Pesqueres d’Artà i del Poliesportiu Cap Ferrutx de la Colònia de Sant 
Pere (modificació núm. 1 de les NS). 
6. Aprovació, si s’escau, de l’acceptació de la cessió gratuïta d’un solar de la urbanització s’Estanyol. 
7. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern municipal sobre la delegació de 
les competències de la disciplina urbanística a l’Agència de la Protecció de la Legalitat Urbanística i 
Territorial de Mallorca. 
8. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal I. Verds relativa a instar el batle 
d’Artà perquè delegui la resolució dels expedients de disciplina urbanística (expedients de protecció de 
la legalitat urbanística) en el Ple de la corporació. 
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9. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal I. Verds relativa a sol·licitar al 
Consell de Mallorca que iniciï l’expedient de declaració com a béns d’interès cultural els escars de 
Caloscamps i instar l’Equip de Govern que explori les possibilitats de fer-hi alguna actuació de 
restauració. 
10. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal CxI del municipi d’Artà per 
rebutjar els atacs del Govern balear al sector educatiu i per demanar un replantejament sobre el 
tractament de llengües a l’ensenyament. 
11. Ratificació, si s’escau, del Decret de Batlia de 21 de març de 2013 referent a la formalització d’un 
préstec a curt termini. 
12. Aprovació, si s’escau, de la modificació de crèdit per suplement de crèdit (exp. núm. 9/2013). 
13. Aprovació, si s’escau, de la modificació de crèdit per crèdit extraordinari (exp. núm. 10/2013). 
14. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes de maig de 2013. 
15. Precs i preguntes 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Abans de començar la sessió, el batle llegeix unes paraules en homenatge a un antic batle que va morir 
el passat dia 2 de juny, que, copiades literalment, diuen: 
 
<<El passat dia 2 de juny va morir a Artà, als 89 anys, Miquel Pastor Vaquer. Un artanenc que va deixar 
la seva empremta en algunes institucions claus del nostre municipi, sobretot com a fundador i primer  
president del Club Llevant, entre 1967 i 1971, una institució cultural que va dinamitzar el nostre poble a 
finals dels anys 60 i la dècada dels 70, aglutinant les persones amb més inquietuds i promocionant les 
arts plàstiques, el teatre, la música, la literatura, el coneixement i la promoció de la llengua catalana, 
l’excursionisme i els esports minoritaris, i que va ser l’embrió de moltes posteriors iniciatives 
ciutadanes. 
 
Després va exercir com a batle d’Artà, entre 1971 i 1974, període en el qual es van prendre una sèrie de 
decisions estratègiques per al futur del municipi, com és ara la creació i posada en marxa de l’Institut de  
Batxillerat, la compra de sa Central per ubicar-hi el Mercat, i l’adquisició dels terrenys de Na Caragol, 
on s’anirien edificant el Poliesportiu i l’Institut i les escoles públiques. 
 
Malgrat que la Guerra Civil trunqués les seves expectatives d’estudiar, va ser un home amb una gran 
inquietud per aprendre i durant tota la seva vida, de manera autodidacta, va adquirir una ampla formació 
que li va permetre, entre d’altres coses, ser un pioner de la informàtica al nostre municipi, on va manejar 
el primer ordinador a la Industrial Balear. I també va poder col·laborar de forma desinteressada en 
nombroses iniciatives socioculturals, com el Museu Regional d’Artà, la revista Bellpuig, la Confraria de 
s’Endavallament o la Parròquia. 
 
Reconeguts, només, alguns dels seus mèrits, des de l’Ajuntament, i com a exbatle del consistori, li 
volem retre un petit  homenatge fent un minut de silenci en la seva memòria.>> 
 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 30 d’abril de 2013 
 
En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de 
règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament d’organització i funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle demana als 
membres de la corporació si algú té alguna observació a fer sobre l’acta de la sessió de dia 30  d’abril de 
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2013, de la qual se n’ha expedit, prèviament, una còpia de l’esborrany a cada regidor per al seu 
coneixement, rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si n’és el cas. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i dotze els 
assistents, aprovar l’acta de la sessió de 30 d’abril de 2013. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de la proposta d’augment de retribucions i dedicació del regidor 
Bartomeu Gili Nadal 
 
El portaveu de CxI, Sr. Gili, llegeix la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Vist que el Ple de 28 de setembre de 2011 va adoptar, entre d’altres, l’acord següent: 
 
“P1. Aprovació, si s’escau, de les retribucions i dedicacions del primer i segon tinents de batle 
 
[...] 
 
2. Reconèixer la dedicació parcial del segon tinent de batle de l’Ajuntament, Bartomeu Gili Nadal, amb 
la remuneració següent: 14 pagues de 1.700 �/mes/bruts, amb l’augment de l’IPC anual. 
 
[...]>>; 
 
Vist que, per Decret de Batlia de 30 de gener de 2013, es va cessar el regidor Guillem Caldentey com a 
primer tinent de batle, càrrec pel qual va ser nomenat per Decret de Batlia de 16 de juny de 2011; 
 
Vist que, pel mateix Decret, se li varen avocar les delegacions de Cultura i Patrimoni, entre d’altres; 
 
Vist que, per Decret de Batlia de 5 de febrer de 2013, es va nomenar primer tinent de batle el regidor 
Bartomeu Gili Nadal; 
 
Vist que, per Decret de Batlia de 5 de febrer de 2013, el regidor Bartomeu Gili Nadal va quedar al 
càrrec de les delegacions de: 
 
- Promoció Econòmica 
- Cultura 
- Patrimoni 
 
Vist que, a causa de l’augment de les funcions assumides pel regidor Bartomeu Gili Nadal, es proposa 
un augment de la dedicació parcial que desenvolupa i que suposaria un 90 % de les retribucions del 
batle; 
 
Per això, es proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1. Augmentar la dedicació parcial del primer tinent de batle Bartomeu Gili Nadal, la qual cosa suposa el 
90 % de les retribucions del batle. 
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2. Reconèixer la dedicació parcial del primer tinent de batle de l’Ajuntament, Bartomeu Gili Nadal, amb 
la remuneració següent: 14 pagues de 2.576,35 �/mes/bruts, amb l’augment de l’IPC anual. 
 
3. Trametre aquest acord a la persona interessada.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, llegeix la seva intervenció, que, copiada literalment, diu. 
 
<<Sense dubte, podem dir que aquesta és la legislatura de les dedicacions totals i parcials, del 50 %, del 
25 %, del 75 %, del 90 %, etc., i, com a conseqüència, les seves pagues. És molt fàcil argumentar totes 
aquestes modificacions que s’han duit a terme durant aquest legislatura dient que s’adapten cada vegada 
a la realitat del moment. 
 
Permeteu-me dir que aquesta realitat ha estat, és i serà responsabilitat directe de l’Equip de Govern i, en 
darrera instància o en primera, del batle. Ho deim perquè, ja en l’aprovació del passat pressupost, ja dos 
regidors manifestaren la seva no conformitat amb la seva dedicació i la seva conseqüent paga. Recordar 
que també un d’aquells dos regidors, que va fer la seva modificació de jornada i de paga, ja no és dins 
l’Equip de Govern, perquè de forma consensuada entre els dos partits polítics membres de l’Equip de 
Govern es va excloure del pacte el regidor d’Iniciativa Verds, fet que, al cap i la fi, ocasiona aquest punt 
de l’ordre del dia. 
 
Hem de recordar que el partit socialista va ésser qui va facilitar que el batle tingués la paga que té, 
perquè creu que el batle del nostre poble ha de tenir una paga, altra cosa és concedir pràcticament una 
segona paga. 
 
En la situació econòmica que estam, davant la confecció d’uns pressupostos de cara al 2014 que 
suposam que seran molt durs, en què, si no ho recordam malament, augmentarà i molt la quota 
d’amortització del préstec del Reial decret 4/2012 i també la quota de pagament com a conseqüència de 
la indemnització del poliesportiu, el senyor batle planteja que el poble d’Artà assumeixi la major 
despesa en dedicacions dels regidors de tota la democràcia. 
 
Ja en plenaris passat li diguérem que distribuís les responsabilitats de les àrees entre tots els regidors i 
regidores, perquè ens dóna la sensació que el pes de la gestió de govern no està compensat. 
 
El nostre vot serà en contra d’aquesta proposta. 
 
Senyor batle, tot i que l’empara la legalitat, suposam que aquesta proposta serà aprovada pel vot de 
qualitat del batle, és moment de fer un pensament si això succeeix d’aquesta forma.>> 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que hi ha hagut una coincidència nefasta, ja que el dia de la 
Comissió Informativa es va dur a aprovació l’acta de dia 11 de gener, en la qual el regidor Sr. Gili va dir 
que es baixava el seu sou en un 25 %. I avui, el regidor esmentat diu que necessita ampliar en un 90 % 
la seva dedicació i el seu sou en relació amb el sou del batle. Manifesta que l’Equip de Govern no ha 
estat capaç d’aconseguir una majoria absoluta; opina que, si l’Equip de Govern hagués intentat amb tots 
els grups polítics aconseguir la majoria absoluta, per ventura, l’hagués aconseguit. Diu que el seu vot 
serà en contra. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que votarà en contra. Diu que dóna molta d’importància a 
l’estabilitat  política. Diu que el seu grup mai no haguessin bloquejat el vot del sou del batle. Opina que, 
si el regidor Sr. Gili ha assumit més àrees, ha estat perquè el varen expulsar de l’Equip de Govern per 
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discrepàncies en matèria urbanística. Els diu que cerquin altres soluciones per aconseguir la majoria 
absoluta. 
 
El portaveu de CxI, Sr. Gili, diu que estan en disposició de poder parlar amb qualque partit per poder 
arribar a la majoria absoluta. Diu que espera millorar i aconseguir aquesta majoria absoluta. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que no es tracta de 5 partits polítics, sinó de 13 persones que 
poden repartir-se les feines. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que, al Partit Popular, li falta un regidor, que és de viatge de noces. 
Sap que el batle pot fer servir el seu vot de qualitat, no obstant això, li demana que no el faci servir en 
aquestes condicions. 
 
El batle li diu que, legalment, el pot fer servir i li recorda que es tracta d’un ple ordinari i no d’un ple 
extraordinari. 
 
Els reunits acorden, per 6 vots a favor (UIA i CxI) i 6 vots en contra (PSOE, PP i I. Verds), i atès que el 
batle dirimeix l’empat amb el seu vot de qualitat: 
 
1. Augmentar la dedicació parcial del primer tinent de batle Bartomeu Gili Nadal, la qual cosa suposa el 
90 % de les retribucions del batle. 
 
2. Reconèixer la dedicació parcial del primer tinent de batle de l’Ajuntament, Bartomeu Gili Nadal, amb 
la remuneració següent: 14 pagues de 2.576,35 �/mes/bruts, amb l’augment de l’IPC anual. 
 
3. Trametre aquest acord a la persona interessada. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la proposta de modificació del fitxer de dades de caràcter personal 
“Nòmines”, aprovat per la Resolució de Batlia de 18 de juliol de 1994 i modificat per l’Ordenança 
aprovada pel Ple de l’Ajuntament d’Artà el 29 de juliol de 2008 
 
El batle explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Antecedents 
 
1. El Ple de l’Ajuntament d’Artà, a la sessió de 29 de juliol de 2008, va aprovar l’Ordenança mitjançant 
la qual es modificava, entre d’altres temes, el fitxer de dades de caràcter personal “Nòmines”, aprovat 
per la Resolució de Batlia de 18 de juliol de 1994. 
 
2. Aquests fitxers han estat tramesos per a la seva inscripció davant l’Agència Espanyola de Protecció 
de Dades (AEPD).  
 
3. En data 29 d’abril de 2013, l’Ajuntament d’Artà va detectar la necessitat de modificar el fitxer 
“Nòmines” a l’efecte de poder implementar un nou sistema de control de presència basat en empremtes 
biomètriques i la incorporació de fotografies a les fitxes personals i l’emissió de targetes d’identificació 
personal, a més de la confecció de nòmines de tot el personal ja prevista. 
 
Consideracions legals 
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1. Llei orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal. 
 
2. Reial decret 1720/2007, de 21 de desembre, pel qual s’aprova el Reglament de desplegament de la 
Llei orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal. 
 
Per tot això, aquesta Batlia proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti els següents  
 
Acords: 
 
1. Aprovar provisionalment la modificació del fitxer de dades de caràcter personal anomenat 
“Nòmines”, aprovat pel Ple de l’Ajuntament d’Artà a la sessió que va tenir lloc el 29 de juliol de 2008, 
amb què es modificava la Resolució de Batlia de 18 de juliol de 1994, a l’efecte d’actualitzar i 
incorporar a aquest fitxer les dades biomètriques i les fotografies de tot el personal de l’Ajuntament 
d’Artà (personal funcionari, laboral i eventual), el qual ha de quedar redactat de la manera següent:  
 
<<Fitxer “Nòmines i gestió de personal” 
 
- Finalitat del fitxer i usos previstos:  
 
a) Gestió, manteniment i control de la informació necessària per a l’elaboració de nòmines i la gestió 
del personal de l’Ajuntament d’Artà. 
 
b) Dades biomètriques. La finalitat és la d’instaurar un nou sistema de control de presència per a tot el 
personal, i els usos previstos són els inherents a aquesta finalitat: gestionar la presència i absències del 
personal de l’Ajuntament, així com dur el control de l’acompliment de la jornada laboral i els horaris de 
personal, computant les hores de treball i els dies gaudits per cadascuna de les possibles causes que 
legalment i reglamentàriament justifiquen l’absència del treball: vacances, malaltia, permisos, llicències 
i qualsevol altra incidència que legalment o reglamentàriament justifiqui l’absència del lloc de treball. 
 
c) Fotografies personals. La finalitat és la d’incorporar aquesta dada a la fitxa de personal per a la seva 
identificació, i els usos previstos són, a banda de la identificació interna del personal, l’elaboració de 
targetes identificatives personals per a la seva identificació externa per acreditar-se en les seves 
actuacions envers la ciutadania, així com per a accessos a locals municipals i per al control de presència. 
 
- Persones o col·lectius sobre els quals es pretén obtenir dades o que estan obligats a subministrar-
les: tot el personal inclòs en el fitxer, és a dir, qualsevol persona física que tengui una relació retribuïda 
amb l’Ajuntament d’Artà, ja sigui com a personal funcionari, laboral o eventual. 
 
- Procediment de recollida de les dades: enquestes o entrevistes, correu electrònic/Internet, 
transmissió electrònica i contractes currículums, sol·licituds, titulacions, notificacions, documentació i 
formularis diversos. 
 
- Procedència de les dades: 
 
a) La recollida de les dades es farà de forma presencial i individualitzada per a cada persona, en el 
moment de formalitzar la relació de serveis amb l’Ajuntament. 
 
b) Per a les persones que ja formen part del fitxer actual, la recollida de dades es farà de la forma 
següent: 
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- Dades biomètriques: a través dels terminals de marcatge que es destinin a aquest efecte, ubicats en els 
centres de treball. 
 
- Fotografies: a través d’una persona que es desplaçarà a cada centre de treball per efectuar les 
fotografies de forma individualitzada. 
 
- Estructura bàsica del fitxer i descripció dels tipus de dades inclosos: afiliació sindical, informes de 
salut/revisions, minusvalideses, dades d’accidents, baixes mèdiques, DNI/NIF/passaport/NIE, núm. de 
SS/mutualitat, nom i cognoms, adreça, adreça de correu electrònic, telèfon, imatge/veu, núm. de registre 
personal, estat civil, dades de família, data de naixement, lloc de naixement, edat, sexe, nacionalitat, 
núm. de fills, formació, titulacions, historial de l’estudiant, experiència professional, cos/escala, 
categoria/grau, lloc de treball, dades no econòmiques de nòmina, dades bancàries, dades econòmiques 
de nòmina, ingressos, rendes, data d’inici, data final, observacions, data, hora d’entrada, hora de sortida, 
incidències, antiguitat, grup de cotització, data d’ingrés a l’empresa, horari laboral, data d’accident, 
núm. de registre, descripció de riscos, departament, servei, curs sol·licitat, curs cursat, 
roba/material/aparell assignat, dies treballats, hores treballades, import a pagar, dades de beneficiaris, 
prestació mèdica, punts d’avaluació, plaça, tipus de plaça, dades biomètriques i fotografia mida carnet; 
tot això, de cada persona continguda en el fitxer. 
 
- Sistema de tractament utilitzat en l’organització: parcialment automatitzat. 
 
- Caràcter de les dades: les dades són de caràcter obligatori per a l’acompliment de la finalitat del 
fitxer. 
 
- Cessions i transferències de dades previstes: només tendran lloc cessions de dades incloses en 
aquest fitxer sense consentiment del seu titular en els casos previstos en una norma amb rang de llei. 
 
Les dades personals podran ser comunicades a un tercer, per acomplir les finalitats directament 
relacionades amb les funcions legítimes del cedent i el cessionari, quan aquest tractament respongui a la 
lliure i legítima acceptació d’una relació jurídica, el desenvolupament, l’acompliment i el control de la 
qual impliqui, necessàriament, la comunicació d’aquestes dades i s’utilitzin únicament per a la finalitat 
que justifiqui la comunicació. 
 
Així mateix, no es considerarà comunicació de les dades l’accés a elles per compte de tercers quan 
aquest accés sigui necessari per a la prestació d’un servei a l’Ajuntament, que haurà d’estar regulat en 
un contracte en el qual s’establirà, expressament, que l’encarregat del tractament únicament tractarà les 
dades d’acord amb les instruccions rebudes del responsable del fitxer. 
 
- Transferències internacionals de dades: no previstes. 
 
- Òrgan responsable del fitxer: Batlia de l’Ajuntament d’Artà, com a representant de l’Ajuntament. 
 
- Servei on exercir els drets d’accés, rectificació, cancel·lació i oposició: es podran exercitar els drets 
d’accés, rectificació, cancel·lació i oposició en els termes establerts a la legislació vigent sobre protecció 
de dades, mitjançant escrit presentat en el Registre de l’Ajuntament o a l’adreça electrònica 
lopd@arta.cat. 
 
- Nivell de mesures de seguretat: alt. 
 
- Responsable de gestió del fitxer: Ajuntament d’Artà.>> 
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2. Concedir audiència prèvia a les associacions veïnals i de defensa de les persones consumidores i 
usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el registre municipal 
d’associacions veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la disposició. 
 
3. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB i en el tauler d’anuncis de 
l’Ajuntament, l’acord provisional durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de 
l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense 
que s’hagin presentat reclamacions, els acords provisionals es consideraran aprovats definitivament. 
 
4. Inscriure, després de realitzar els tràmits legals corresponents, el fitxer esmentat davant l’Agència 
Espanyola de Protecció de Dades.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que aquest tràmit s’hauria d’haver fet abans de posar en 
funcionament aquest sistema. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que no té res a dir. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que hi votarà a favor. 
 
Els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 abstencions (PP): 
 
1. Aprovar provisionalment la modificació del fitxer de dades de caràcter personal anomenat 
“Nòmines”, aprovat pel Ple de l’Ajuntament d’Artà a la sessió que va tenir lloc el 29 de juliol de 2008, 
amb què es modificava la Resolució de Batlia de 18 de juliol de 1994, a l’efecte d’actualitzar i 
incorporar a aquest fitxer les dades biomètriques i les fotografies de tot el personal de l’Ajuntament 
d’Artà (personal funcionari, laboral i eventual), el qual ha de quedar redactat de la manera següent:  
 
<<Fitxer “Nòmines i gestió de personal” 
 
- Finalitat del fitxer i usos previstos:  
 
a) Gestió, manteniment i control de la informació necessària per a l’elaboració de nòmines i la gestió 
del personal de l’Ajuntament d’Artà. 
 
b) Dades biomètriques. La finalitat és la d’instaurar un nou sistema de control de presència per a tot el 
personal, i els usos previstos són els inherents a aquesta finalitat: gestionar la presència i absències del 
personal de l’Ajuntament, així com dur el control de l’acompliment de la jornada laboral i els horaris de 
personal, computant les hores de treball i els dies gaudits per cadascuna de les possibles causes que 
legalment i reglamentàriament justifiquen l’absència del treball: vacances, malaltia, permisos, llicències 
i qualsevol altra incidència que legalment o reglamentàriament justifiqui l’absència del lloc de treball. 
 
c) Fotografies personals. La finalitat és la d’incorporar aquesta dada a la fitxa de personal per a la seva 
identificació, i els usos previstos són, a banda de la identificació interna del personal, l’elaboració de 
targetes identificatives personals per a la seva identificació externa per acreditar-se en les seves 
actuacions envers la ciutadania, així com per a accessos a locals municipals i per al control de presència. 
 
- Persones o col·lectius sobre els quals es pretén obtenir dades o que estan obligats a subministrar-
les: tot el personal inclòs en el fitxer, és a dir, qualsevol persona física que tengui una relació retribuïda 
amb l’Ajuntament d’Artà, ja sigui com a personal funcionari, laboral o eventual. 
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- Procediment de recollida de les dades: enquestes o entrevistes, correu electrònic/Internet, 
transmissió electrònica i contractes currículums, sol·licituds, titulacions, notificacions, documentació i 
formularis diversos. 
 
- Procedència de les dades: 
 
a) La recollida de les dades es farà de forma presencial i individualitzada per a cada persona, en el 
moment de formalitzar la relació de serveis amb l’Ajuntament. 
 
b) Per a les persones que ja formen part del fitxer actual, la recollida de dades es farà de la forma 
següent: 
 
- Dades biomètriques: a través dels terminals de marcatge que es destinin a aquest efecte, ubicats en els 
centres de treball. 
 
- Fotografies: a través d’una persona que es desplaçarà a cada centre de treball per efectuar les 
fotografies de forma individualitzada. 
 
- Estructura bàsica del fitxer i descripció dels tipus de dades inclosos: afiliació sindical, informes de 
salut/revisions, minusvalideses, dades d’accidents, baixes mèdiques, DNI/NIF/passaport/NIE, núm. de 
SS/mutualitat, nom i cognoms, adreça, adreça de correu electrònic, telèfon, imatge/veu, núm. de registre 
personal, estat civil, dades de família, data de naixement, lloc de naixement, edat, sexe, nacionalitat, 
núm. de fills, formació, titulacions, historial de l’estudiant, experiència professional, cos/escala, 
categoria/grau, lloc de treball, dades no econòmiques de nòmina, dades bancàries, dades econòmiques 
de nòmina, ingressos, rendes, data d’inici, data final, observacions, data, hora d’entrada, hora de sortida, 
incidències, antiguitat, grup de cotització, data d’ingrés a l’empresa, horari laboral, data d’accident, 
núm. de registre, descripció de riscos, departament, servei, curs sol·licitat, curs cursat, 
roba/material/aparell assignat, dies treballats, hores treballades, import a pagar, dades de beneficiaris, 
prestació mèdica, punts d’avaluació, plaça, tipus de plaça, dades biomètriques i fotografia mida carnet; 
tot això, de cada persona continguda en el fitxer. 
 
- Sistema de tractament utilitzat en l’organització: parcialment automatitzat. 
 
- Caràcter de les dades: les dades són de caràcter obligatori per a l’acompliment de la finalitat del 
fitxer. 
 
- Cessions i transferències de dades previstes: només tendran lloc cessions de dades incloses en 
aquest fitxer sense consentiment del seu titular en els casos previstos en una norma amb rang de llei. 
 
Les dades personals podran ser comunicades a un tercer, per acomplir les finalitats directament 
relacionades amb les funcions legítimes del cedent i el cessionari, quan aquest tractament respongui a la 
lliure i legítima acceptació d’una relació jurídica, el desenvolupament, l’acompliment i el control de la 
qual impliqui, necessàriament, la comunicació d’aquestes dades i s’utilitzin únicament per a la finalitat 
que justifiqui la comunicació. 
 
Així mateix, no es considerarà comunicació de les dades l’accés a elles per compte de tercers quan 
aquest accés sigui necessari per a la prestació d’un servei a l’Ajuntament, que haurà d’estar regulat en 
un contracte en el qual s’establirà, expressament, que l’encarregat del tractament únicament tractarà les 
dades d’acord amb les instruccions rebudes del responsable del fitxer. 
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- Transferències internacionals de dades: no previstes. 
 
- Òrgan responsable del fitxer: Batlia de l’Ajuntament d’Artà, com a representant de l’Ajuntament. 
 
- Servei on exercir els drets d’accés, rectificació, cancel·lació i oposició: es podran exercitar els drets 
d’accés, rectificació, cancel·lació i oposició en els termes establerts a la legislació vigent sobre protecció 
de dades, mitjançant escrit presentat en el Registre de l’Ajuntament o a l’adreça electrònica 
lopd@arta.cat. 
 
- Nivell de mesures de seguretat: alt. 
 
- Responsable de gestió del fitxer: Ajuntament d’Artà.>> 
 
2. Concedir audiència prèvia a les associacions veïnals i de defensa de les persones consumidores i 
usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el registre municipal 
d’associacions veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la disposició. 
 
3. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB i en el tauler d’anuncis de 
l’Ajuntament, l’acord provisional durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de 
l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense 
que s’hagin presentat reclamacions, els acords provisionals es consideraran aprovats definitivament. 
 
4. Inscriure, després de realitzar els tràmits legals corresponents, el fitxer esmentat davant l’Agència 
Espanyola de Protecció de Dades. 
 
 
4. Aprovació, si s’escau, del  Reglament de règim intern de les escoletes d’infants que depenen de 
l’Ajuntament d’Artà 
 
El batle resumeix el contingut del Reglament, que, copiat literalment, diu: 
 
<<1. Disposicions generals 
 
1.1. Objecte 
 
Aquest Reglament regula l’organització i el funcionament intern de les escoletes d’infants municipals 
que depenen de l’Ajuntament d’Artà, el qual en té la titularitat. Aquestes són l’EEI Pou de sa Lluna 
d’Artà i l’EEI Estrella de Mar de la Colònia de Sant Pere. 
 
1.2. Àmbit d’aplicació 
 
Aquest Reglament és d’aplicació a tot el personal que presta el servei a l’EEI Pou de sa Lluna d’Artà i 
l’EEI Estrella de Mar de la Colònia de Sant Pere, així com a les persones usuàries i als seus progenitors 
o representants legals. 
 
1.3. Funcions  
 
Les escoletes municipals es configuren com a centres educatius de primer cicle d’educació infantil: 
l’EEI Pou de sa Lluna per a infants de 0 a 3 anys i l’EEI Estrella de Mar per a infants d’1 a 3 anys. 
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Les escoletes potencien un ensenyament dinàmic en el qual s’ha d’afavorir la iniciativa i la creativitat de 
l’infant, a qui s’ha d’ajudar en la seva evolució. Es donen les eines que possibiliten a l’infant relacionar-
se amb altres, tan infants com persones adultes, per mitjà de diferents llenguatges d’expressió i 
comunicació. Així, ajudant en l’observació i descoberta del seu entorn més proper, es posen les bases 
perquè l’infant adquireixi valors, hàbits i pautes de conducta que afavoreixin la seva autonomia 
personal i la seva integració en la societat. 
 
Les escoletes municipals es defineixen com a escoles laiques, sense cap tipus de discriminació per raça, 
sexe, llengua o creença, tant pel que fa als infants com a la seva família i tutors o tutores.  
 
La llengua vehicular dels centres és la llengua catalana, pròpia de les Illes Balears. 
 
1.4. Legislació i normativa 
 
La normativa que és d’aplicació a les escoletes, a més de la que pugui dictar l’Ajuntament, si escau, és 
la següent: 
 
� Llei orgànica 2/2006, de 3 de maig, d’educació (LOE), que regula l’etapa d’educació infantil. 
� El Decret 60/2008, de 2 de maig, pel qual s’estableixen els requisits mínims dels centres de primer 

cicle d’educació infantil. 
� El Decret 71/2008, de 27 de juny, pel qual s’estableix el currículum de l’educació infantil a les Illes 

Balears. 
� El Decret 131/2008, de 28 de novembre, pel qual s’estableix i es regula la xarxa d’escoletes 

infantils públiques i els serveis per a l’educació de la primera infància de la comunitat autònoma de 
les Illes Balears i es crea l’Institut per a l’Educació de la Primera Infància. 

� El Decret 37/2008, de 4 d’abril, pel qual s’estableix el règim d’admissió d’alumnes als centres 
docents sostinguts amb fons públics i es regula el procés i els criteris d’admissió d’alumnes als 
centres públics i als privats concertats de les Illes Balears que imparteixen els ensenyaments 
regulats en la Llei orgànica 2/2006, de 3 de maig, d’educació. 

� Les instruccions per a l’organització i el funcionament de les escoles públiques de primer cicle 
d’educació infantil de la Conselleria d’Educació i Cultura. 

� L’Ordre de la Conselleria d’Educació i Cultura per la qual s’estableix el calendari escolar per als 
centres públics de primer cicle d’educació infantil. 

 
1.5. Lloc de prestació del servei 
 
L’EEI Pou de sa Lluna està situada al camí de Can Canals, s/n, d’Artà. 
 
L’EEI Estrella de Mar està situada al carrer del Vent del Nord, s/n, de la Colònia de Sant Pere. 
 
1.6. Gestió 
 
Les escoletes municipals depenen, a tots els efectes, de l’Ajuntament d’Artà, que és el titular del servei. 
 
La gestió d’aquest servei d’atenció a la primera infància es pot dur a terme en qualsevol de les formes 
previstes en la normativa reguladora del règim local. 
 
2.  Procediment d’admissió i matrícula 
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El calendari del procés d’admissió d’alumnat és aquell que, anualment, fixi la Conselleria d’Educació i 
Cultura per als centres de primer cicle d’educació infantil. 
 
Tot el procés de preinscripció i matriculació s’ha de realitzar de conformitat amb els criteris que fixa la 
Conselleria d’Educació i Cultura per a aquest fi. 
 
Les convocatòries s’han de fer públiques mitjançant els anuncis informatius corresponents, que s’han de 
penjar en els taulers d’anuncis de les escoletes.   
 
Els fulls de preinscripció s’han de recollir a les escoletes. 
 
Per formalitzar la preinscripció, la sol·licitud i la documentació que s’hi adjunti, si n’és el cas, s’han de 
presentar a la mateixa escoleta on es demana la plaça i dins el termini que indiqui el calendari del procés 
d’admissió. 
 
Les famílies dels infants admesos en la fase de preinscripció han de formalitzar la matrícula dins el 
període fixat per l’Ordre reguladora de la Conselleria d’Educació i Cultura. 
 
3. Organització dels centres 
 
3.1. Oferta de places 
 
L’EEI Pou de sa Lluna disposa de 5 unitats (grups) per a infants fins a 3 anys, amb un total de 67 places. 
Aquestes es desglossen de la manera següent: una unitat de 0-1 anys de 7 places, 2 unitats d’1-2 anys de 
12 places cadascuna, i 2 unitats de 2-3anys de 18 places cadascuna. 
 
Per raons pedagògiques i d’organització, les quals es preveuen en els documents de centre de l’EEI Pou 
de sa Lluna, es poden fer agrupacions amb infants d’edats heterogènies sempre que les edats dels infants 
agrupats no superin l’interval d’un any.                                              
 
L’EEI Estrella de Mar de la Colònia de Sant Pere disposa d’una unitat única per a infants d’1-3 anys, 
amb un total de 15 places. 
 
En cas d’escolarització d’alumnat amb necessitats d’educació especial de caràcter permanent, per cada 
infant admès amb aquestes característiques s’han de disminuir en dues places el número màxim 
d’alumnes establert per a cada aula. 
 
3.2. Serveis 
 
Els serveis que ofereixen ambdues escoletes municipals són el servei d’escolarització i els serveis 
complementaris d’acollida, menjador, descans i recollida. Els serveis complementaris són 
exclusivament per als usuaris de l’escoleta en règim escolaritzat. 
 
El servei d’escolarització és el bàsic i principal, al qual han d’estar matriculats tots els infants usuaris de 
les escoletes municipals. Consisteix en l’estada dels infants a l’escoleta en l’horari de 9 h a 13 h.  
 
El serveis complementaris d’acollida i recollida (matí i horabaixa, respectivament) consisteix en 
l’estada al centre durant l’espai de temps anterior a l’horari escolar del matí i posterior a l’horari de 
menjador i descans. Aquest servei aporta més flexibilitat d’horari a les famílies usuàries de l’escoleta i 
es concreta en servei d’acollida de matí i en servei de recollida d’horabaixa. 
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El servei de menjador i descans són els altres serveis educatius complementaris que les escoletes 
ofereixen. El primer té com a objectiu bàsic l’alimentació de l’infant, però, a banda de cobrir la 
necessitat biològica, en aquesta estona del dinar es treballen altres factors de socialització, d’adquisició 
d’hàbits d’higiene i de descans. 
 
En els serveis complementaris es poden admetre infants per hores fixes o esporàdiques. 
 
Els serveis complementaris són de caràcter opcional per a les famílies. Aquests serveis s’han de prestar 
sempre que hi hagi una demanda mínima.  
 
L’Ajuntament pot suprimir o modificar els horaris dels serveis complementaris segons les necessitats 
generals de les persones usuàries. 
 
3.3. Horari i calendari 
 
El calendari de les escoletes municipals de l’Ajuntament d’Artà ve determinat pel que disposa la 
Conselleria d’Educació i Cultura a aquest efecte per als centres de primer cicle d’educació infantil i pel 
que determini l’Ajuntament d’Artà. 
 
El curs escolar s’inicia l’1 de setembre de cada any (o el primer dia hàbil següent en cas que aquest 
sigui festiu) i finalitza el 31 d’agost de l’any següent.  
 
Les escoletes han d’estar obertes de dilluns a divendres, durant tot l’any, amb excepció dels festius, el 
dia de la festa escolar unificada i els dies 24 i 31 de desembre. 
 
Sense perjudici de les decisions que pugui prendre l’Ajuntament sobre els horaris dels serveis, l’horari 
general del servei de les escoletes ha de ser ininterromput des de les 8 h del matí fins a les 16 h.  
 
L’horari, diferenciat pels diferents serveis oferts, és el següent: 
 

SERVEI FRANJA HORÀRIA 

Escolaritat (matí) 9-13 hores 

Se
rv
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Acollida 8-9 hores 

Menjador 13-14 hores  

Descans 13-15 hores 

Recollida 15-16 hores 

 
Per al bon funcionament de les escoletes, l’horari general d’entrada i sortida que afecta el servei bàsic 
d’escolarització és el següent: 
 
- Entrada: de 9 h a 9.30 h 
- Sortida: de 12.30 h a 13 h  
 
Quan un infant hagi d’entrar o sortir del centre fora de l’horari establert, per motius justificats, s’ha de 
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comunicar a l’educador o educadora. 
 
3.4. Quotes i pagament 
 
L’Ajuntament d’Artà, a través de les ordenances municipals reguladores del preu públic, estableix les 
quotes que han d’aportar les famílies, diferenciades per a cada tipus de servei, així com les 
bonificacions que es podran aplicar. 
 
3.5. Equip educatiu 
 
Els infants han de ser atesos per personal docent, que ha de posseir les titulacions acadèmiques i la 
qualificació específica d’Educació Infantil, exigides per la normativa reguladora d’aplicació que sigui 
vigent en cada moment. 
 
3.6. Metodologia d’incorporació dels infants 
 
Per tal de facilitar el període d’adaptació, la incorporació dels infants al centre escolar s’ha de fer de 
forma escalonada i seguint les indicacions horàries marcades pel personal educador. 
 
El centre ha d’establir un calendari específic per al temps d’adaptació dels infants que assisteixen per 
primera vegada a l’escoleta, que s’ha d’articular en coherència amb la estabilitat del grup d’infants, la 
tutora assignada i les mesures d’acolliment. 
 
Els pares dels infants de nova inscripció han de mantenir una primera entrevista amb l’educador o 
educadora del seu fill o filla, amb l’objectiu d’intercanviar informació que faciliti l’entrada de l’infant al 
centre escolar i pactar el dia i els horaris de començament.  
 
3.7. Règim de faltes d’assistència 
 
Les famílies estan obligades a advertir el centre de les faltes d’assistència del seu fill o filla. La falta 
d’assistència d’un infant durant un període superior a quinze dies sense cap avís ni justificació implica 
la baixa de l’infant i, en conseqüència, la immediata cobertura de la plaça vacant amb l’alumnat inscrit a 
la llista d’espera. 
 
Les faltes assistència prolongades per un motiu justificat s’han de comunicar per escrit i s’hi ha 
d’adjuntar la documentació que ho justifiqui.  
 
Si es vol donar de baixa voluntària un infant, s’ha de comunicar la decisió per escrit, emplenant el full 
de comunicació de baixa voluntària, que es troba a les escoletes a disposició de les famílies. 
 
3.8. Trasllats 
 
El trasllat d’un infant d’una escoleta municipal a una altra s’ha de fer, preferiblement,  a l’inici de curs. 
Aquest s’ha de sol·licitar per escrit emplenant el full de sol·licitud de trasllat, abans que s’iniciï el 
procés d’admissió d’alumnat, per tal de poder fer la reserva de plaça pertinent a l’escoleta de nova 
acollida. 
 
3.9. Orientacions generals 
 
L’escoleta municipal no es fa responsable dels objectes i materials aliens al centre. 
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Els infants han de dur roba còmoda i marcada que faciliti la feina del personal educador, tot tenint en 
compte que el centre disposa de sistema de condicionament d’aire. 
 
Els infants han de portar una bata al centre, la qual s’ha de fer servir segons el tipus d’activitat, a criteri 
del personal educador. 
 
S’ha de dur roba d’ús personal de cada infant (tovalloletes d’un sol ús, bolquers, bossa de roba amb 
muda completa i baveralls) per deixar a l’aula. 
 
Per celebrar els aniversaris o festes dels infants, s’ha de contactar abans amb el personal educador per 
tal de coordinar-ho. 
 
No s’admeten les visites de pares, tutors, familiars ni amics durant l’horari escolar, tret de casos 
excepcionals degudament justificats. 
 
S’ha de comunicar a la Direcció del centre qualsevol canvi d’adreça, telèfon, domiciliació bancària, etc., 
que es produeixi durant el curs escolar. 
 
Si el pare, mare o tutor  o tutora deleguen en una altra persona major d’edat la recollida del seu fill o 
filla, ho han d’autoritzar per escrit, amb el nom i el DNI de la persona autoritzada. 
 
Perquè germans o familiars menors de divuit anys d’un infant el puguin recollir, és imprescindible fer 
un descàrrec de responsabilitat per escrit davant de la persona responsable de l’escola. 
 
Si per motius aliens a l’escola l’infant no participa amb el seu grup en les activitats que es duen a terme 
a l’exterior del centre, l’infant no pot assistir al centre el dia en què es realitzi aquesta sortida. 
 
D’acord amb la legislació vigent, no es permet fumar dins les dependències del centre. 
 
3.10. Alimentació 
 
Els infants han d’entrar a l’escola amb la primera menjada del dia feta. 
 
Si algun infant segueix un règim alimentari especial, s’han d’aportar per escrit les indicacions pertinents 
i s’ha de presentar el certificat del pediatre o pediatra que ho prescriu. 
 
El servei de menjador de l’escola ha d’oferir un menú equilibrat i adaptat a les necessitats nutritives dels 
infants. 
 
A principi de mes el full amb el menú mensual s’ha de penjar en el tauler d’anuncis per tal que cada 
família el pugui complementar correctament amb els aliments que es donin a l’àmbit familiar. 
 
3.11. Relacions amb els pares i mares  
 
La relació entre les famílies i el centre ha de seguir les pautes que assenyala la regulació general del 
servei. 
 
Les mares i pares de les escoletes tenen el dret de constituir-se en associació, sempre que atenguin tots 
el preceptes legals que li són propis. 
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Els serveis que ofereixen les escoletes municipals són voluntaris i no obligatoris. La matriculació de 
l’infant pressuposa l’acceptació de les normes d’aquest Reglament. 
 
4. Normes de salut 
 
4.1. Informació 
 
Les escoletes, com que són espais on els infants conviuen moltes d’hores, requereixen acomplir unes 
normes per mantenir la salut dels infants. 
 
Al començament de curs s’ha d’informar les famílies sobre les normes de salut que s’han d’acomplir 
respecte als infants. 
 
Les famílies, a principis de curs, han d’informar de les vacunes administrades a l’infant i de les noves 
vacunacions que se li administrin. S’ha de presentar una fotocòpia de la cartilla de vacunacions. 
 
4.2. Administració de medicaments 
 
L’escola no pot administrar cap medicació sense tenir l’autorització escrita i signada dels pares o tutors. 
A més, si n’és el cas, s’ha de disposar de la fotocòpia del tractament prescrit pel pediatre o pediatra o de 
la recepta emplenada de la manera corresponent. 
 
Els pares o tutors han d’escriure a l’envàs del medicament els noms i llinatges de l’infant, les quantitats 
a subministrar i els horaris d’administració del fàrmac. També s’hi han d’especificar les condicions de 
conservació del medicament (per exemple, la temperatura). 
 
4.3. Malalties 
 
Atès que els infants de menys de 3 anys encara no tenen el sistema immunitari ben desenvolupat i 
entren en contacte amb agents infecciosos, el primer any d’escolarització és normal que se’ls encomanin 
diferents malalties comunes. 
 
Si l’infant està malalt, no ha d’anar a l’escola, per una banda, per evitar la possibilitat de contagiar a 
altres infants i al personal educador i, per una altra banda, perquè a l’escola no es pot dispensar l’atenció 
adequada i el repòs que un nin malalt necessita. 
 
A les escoletes que depenen de l’Ajuntament d’Artà s’han de seguir les orientacions de l’Ib-Salut sobre 
l’admissió d’alumnat amb alguna malaltia. L’infant no pot assistir a l’escoleta o ha de ser recollit pels 
seus familiars en cas que presenti alguns d’aquests símptomes: 
 
- Febre (més de 38 ºC de temperatura axil·lar): fins 24 hores després. 
- Dificultats respiratòries. 
- Diarrea irreprimible líquida o deposicions amb sang o moc: fins que es normalitzin les deposicions. 
- Polls: fins que s’hagi començat el tractament i s’hagin eliminat les llémenes. 
- Erupcions de la pell amb febre (fins que el pediatre o pediatra determini que la malaltia no és 

infecciosa). 
- Paràsits intestinals: fins que s’hagi iniciat el tractament. 
- Conjuntivitis purulenta (lleganyes amb pus groc): fins a la curació. 
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- Lesions bucals o nafres disseminades a la boca (excepte si el pediatre o pediatra determina que la 
malaltia no és infecciosa). 
 

En el procés de les malalties infeccioses següents, els infants no poden assistir al centre durant els 
terminis que s’indiquen a continuació: 

 
Malalties víriques: 
 
- Varicel·la (pigota borda): fins que totes les lesions siguin crostes (aproximadament, 6 dies). 
- Parotiditis (galteres): fins després de 9 dies d’inflamació de les glàndules. 
- Xarampió (rosa): fins després de 7 dies de l’aparició de les taques. 
- Rubèola: fins a 6 dies després d’haver aparegut les taques. 
- Hepatitis A: fins una setmana després de l’aparició de la malaltia o la icterícia. En els casos de 

contacte amb altres infants o personal educador, fins a l’administració de la profilaxi. 
- Bronquiolitis per VRS: 2 setmanes. 
- Herpes simple: en cas d’estomatitis gingival, fins a la curació. Si és cutània, fins a la fase de crosta. 

 
Malalties parasitàries i fongs: 
 
- Escabiosi (sarna): fins després d’administrar el tractament. 
- Parasitosi intestinal (cucs): fins haver completat el tractament i haver aconseguit la normalització de 

les deposicions. 
- Muguet (plaques blanques a la boca): fins un dia després de començar el tractament. 

 
Malalties bacterianes: 
 
- Faringitis estreptocòccica (angines): fins 48 hores després d’haver iniciat el tractament. 
- Malalties infeccioses bacterianes a les vies respiratòries (amigdalitis, faringitis, sinusitis, otitis 

mitjana, pneumònia, bronquitis), que poden excretar i transmetre el patògen  responsable: com a 
mínim, 48 hores després d’haver iniciat el tractament. 

- Tos ferina (cucurutxa): després de cinc dies de l’inici del tractament antibiòtic. 
- Tuberculosi: fins que el pediatre o pediatra ho autoritzi. 
- Escarlatina: 48 hores després d’haver començat el tractament. 
- Malalties invasores per meningococ o Haemophilus influenzae tipus b: fins haver superat la fase 

aguda de la malaltia. 
- Conjuntivitis no purulenta (llagrimeig o ull vermell sense supuració): fins haver iniciat el tractament. 
- Erupcions de la pell sense febre: fins haver iniciat el tractament. 
 
Malalties que no són causa d’exclusió: 
 
- Infeccions per citomegalovirus. 
- Infecció crònica per virus de l’hepatitis B. 
- Infecció per VIH. 
 
En cas de dubte, la Direcció de l’escola pot sol·licitar una anàlisi específica a la Conselleria de Salut i 
Consum o al centre de salut corresponent. 
 
4.4. Accidents escolars 
 
En cas d’accident d’un infant, el procediment d’actuació és el que es descriu a continuació. 
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L’atenció és immediata per part de qualsevol educador o educadora del centre. En primer lloc, s’ha de 
fer una valoració de la situació de l’infant. En cas que sofreixi un accident lleu (cop, ferida, etc.) s’ha 
d’intentar curar a la pròpia escoleta. Per tant, el centre ha de disposar d’una farmaciola per realitzar 
aquestes cures. 
 
El fet s’ha de posar en coneixement de la Direcció de l’escoleta. 
 
S’ha d’avisar la família de l’infant per comunicar i posar en coneixement el fet. En el cas de no 
localitzar els familiars, s’ha de deixar un missatge de veu amb la finalitat de deixar constància de la 
telefonada de l’escoleta. 
 
Si la família no està localitzable i la situació ho requereix, s’ha de traslladar l’infant al Centre de Salut. 
Prèviament, s’ha de disposar de la fotocòpia de la targeta sanitària de l’infant. 
 
La Direcció del centre ha de tenir els telèfons d’ambulàncies, urgències, hospital i centre sanitari 
localitzables fàcilment i a mà. 
 
5. Disposicions addicionals 
 
Mitjançant Resolució de Batlia o, si escau, de la Regidoria de Serveis Educatius, es poden modificar les 
disposicions d’actes singulars prevists en aquest Reglament que es refereixen a franges horàries, serveis 
complementaris i distribució organitzativa d’aules. 
 
Per a les qüestions d’índole organitzativa que no s’hagin previst en aquest Reglament, s’han d’aplicació, 
amb caràcter supletori, les ordres dictades en aquesta mateixa matèria per la Conselleria d’Educació i 
Cultura de les Illes Balears.>> 
 
A continuació, el batle proposa al Ple adopta els acords següents: 
 
<<1. Aprovar provisionalment el Reglament de règim intern de les escoletes d’infants que depenen de 
l’Ajuntament d’Artà. 
 
2. Concedir audiència prèvia a les associacions veïnals i de defensa de les persones consumidores i 
usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el registre municipal 
d’associacions veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la disposició. 
 
3. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB i en el tauler d’anuncis de 
l’Ajuntament, l’acord provisional durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de 
l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense 
que s’hagin presentat reclamacions, els acords provisionals es consideraran aprovats definitivament.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que votaran a favor, perquè han vist que s’han incorporat les 
aportacions que va fer el grup socialista a les comissions informatives. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que no té res a dir. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, manifesta la seva conformitat. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 abstencions (PP): 
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1. Aprovar provisionalment el Reglament de règim intern de les escoletes d’infants que depenen de 
l’Ajuntament d’Artà. 
 
2. Concedir audiència prèvia a les associacions veïnals i de defensa de les persones consumidores i 
usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el registre municipal 
d’associacions veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la disposició. 
 
3. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB i en el tauler d’anuncis de 
l’Ajuntament, l’acord provisional durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de 
l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense 
que s’hagin presentat reclamacions, els acords provisionals es consideraran aprovats definitivament. 
 
 
5. Aprovació definitiva, si s’escau, de la modificació d’usos destinats del Poliesportiu Na Caragol 
d’Artà, del Camp de Futbol Ses Pesqueres d’Artà i del Poliesportiu Cap Ferrutx de la Colònia de 
Sant Pere (modificació núm. 1 de les NS) 
 
La regidora delegada de les àrees d’Hisenda i Urbanisme, Sra. Maria, explica aquest punt de l’ordre del 
dia, que, copiat literalment, diu: 
 
<<Vist que el Ple de l’Ajuntament, a la sessió ordinària de dia 30 d’abril de 2013, va acordar entre 
d’altres el següent acord: 
 
“Aprovació inicial de la modificació d’usos detallats del poliesportiu Na Caragol d’Artà, del 
Camp de Futbol de Ses Pesqueres d’Artà i del poliesportiu Cap Ferrutx de la Colònia de Sant 
Pere (modificació núm. 1 de les NS). 
 
[...] 
 
1. Aprovar inicialment la modificació d’usos detallats del poliesportiu Na Caragol d’Artà, del Camp de 
Futbol de Ses Pesqueres d’Artà i del poliesportiu Cap Ferrutx de la Colònia de Sant Pere (modificació 
núm. 1 de les NS). 
 
2. Sotmetre al tràmit d’informació pública l’expedient durant el termini de quinze dies, mitjançant un 
anunci en Butlletí Oficial de les Illes Balears i a l’adreça o punt d’accés electrònic municipal 
corresponent, segons estableix l’article 14 de la Llei 7/2012, de 13 de juny, de mesures urgents per a 
l’ordenació urbanística sostenible.” 
 
Vist que es va publicar l’acord esmentat en el BOIB de 16 de maig de 2013, BOIB núm. 69, i a la 
pàgina web municipal, i una vegada finalitzat el termini d’exposició pública per a la presentació de 
reclamacions contra l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament a la sessió de 30 d’abril de 2013, 
d’aprovació inicial de la modificació d’usos detallats del Poliesportiu Na Caragol d’Artà, del Camp de 
Futbol Ses Pesqueres d’Artà i del Poliesportiu Cap Ferrutx de la Colònia de Sant Pere (modificació 
núm. 1 de les NS) sense que s’hagi formulat cap reclamació; 
 
Vist que, segons l’article 15 de la Llei 7/2012, es regula el procediment a seguir per a la seva aprovació 
definitiva, la tramitació de la qual és la següent: 
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� Aprovació definitiva pel Ple de la corporació, que s’ha de pronunciar sobre les al·legacions 
presentades, en cas d’haver-n’hi. 

� Publicar l’acord d’aprovació definitiva en el Butlletí Oficial de les Illes Balears i a l’adreça o punt 
d’accés electrònic municipal corresponent. 

� Trametre l’acord d’aprovació definitiva i el contingut de la modificació dels usos detallats a l’Arxiu 
central d’urbanisme i al Consell Insular de Mallorca. 

Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament que adopti els següents 
 
ACORDS: 
 
1. Aprovar definitivament la modificació d’usos detallats del Poliesportiu Na Caragol d’Artà, del Camp 
de Futbol Ses Pesqueres d’Artà i del Poliesportiu Cap Ferrutx de la Colònia de Sant Pere (modificació 
núm. 1 de les NS). 
 
2. Publicar l’acord d’aprovació definitiva en el Butlletí Oficial de les Illes Balears i a l’adreça o punt 
d’accés electrònic municipal corresponent. 
 
3. Trametre l’acord d’aprovació definitiva i el contingut de la modificació dels usos detallats a l’Arxiu 
central d’urbanisme i al Consell Insular de Mallorca.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, manifesta la seva conformitat. Diu que esperen que aquesta sigui la 
definitiva i que es pugui aconseguir treure la llicència d’activitats de les instal·lacions de la pista coberta 
del Poliesportiu. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que s’abstendran en la votació. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, manifesta la seva conformitat. 
 
Seguidament, els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 abstencions (PP): 
 
1. Aprovar definitivament la modificació d’usos detallats del Poliesportiu Na Caragol d’Artà, del Camp 
de Futbol Ses Pesqueres d’Artà i del Poliesportiu Cap Ferrutx de la Colònia de Sant Pere (modificació 
núm. 1 de les NS). 
 
2. Publicar l’acord d’aprovació definitiva en el Butlletí Oficial de les Illes Balears i a l’adreça o punt 
d’accés electrònic municipal corresponent. 
 
3. Trametre l’acord d’aprovació definitiva i el contingut de la modificació dels usos detallats a l’Arxiu 
central d’urbanisme i al Consell Insular de Mallorca. 
 
 
6. Aprovació, si s’escau, de l’acceptació de la cessió gratuïta d’un solar de la urbanització 
s’Estanyol 
 
La regidora delegada de les àrees d’Urbanisme i Hisenda, Sra. Maria, explica la proposta, que, copiada 
literalment, diu: 
 
<<En relació amb l’expedient relatiu a l’acceptació per l’Ajuntament de la cessió d’un solar, en 
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acompliment d’allò ordenat per la Batlia, emet el següent informe proposta de resolució, de conformitat 
amb el que estableix l’article 175 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el 
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, amb base als següents 
 
ANTECEDENTS DE FET 
 
PRIMER. Tal com figura a l’expedient un interessat ha presentat una sol·licitud per cedir, de manera 
gratuïta, un solar de s’Estanyol. 
 
SEGON. No ha de suposar cap gravamen acceptar dita cessió. 
 
LEGISLACIÓ APLICABLE 
 
La legislació aplicable a l’assumpte és la següent: 
 
— Els articles 9, 10, 11 i 12 del Reial decret 1372/1986, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament 
de béns de les entitats locals. 
 
— La disposició addicional segona de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic. 
 
Vist això, es considera que l’expedient ha seguit la tramitació establerta en la legislació aplicable i és  
procedent la seva aprovació pel Ple, d’acord amb la disposició addicional segona de la Llei 30/2007, de 
30 d’octubre, de contractes del sector públic. 
 
Per això, de conformitat amb el que estableix l’article 175 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats 
locals, qui subscriu eleva la següent proposta al Ple: 
 
INFORME PROPOSTA D’ACORD: 
 
1. Acceptar la cessió del solar propietat dels senyors Rainer i Dörte Spitzke, actuals propietaris de la 
parcel·la cadastral 2383744ED2928S0001HD, situada en el carrer de la Barqueta, s/n, de la urbanització 
s’Estanyol. 
 
2. Notificar aquest acord als propietaris a fi que es formalitzi la cessió en un document administratiu, 
que s’ha de subscriure per la Presidència de l’entitat i el Sr. Jaume Alzamora Riera, i en el qual s’ha de 
descriure el bé cedit. 
 
3. Elevar a escriptura pública aquest acord, inscriure’l en el Registre de la Propietat i anotar-lo en 
l’apartat corresponent de l’inventari de béns de l’entitat. 
 
4. Facultar el batle perquè, en nom i representació de l’Ajuntament, signi tots els documents necessaris 
per fer efectiva la cessió.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que votaran a favor, malgrat tenir algun dubte: es va dir a la 
reunió de propietaris de s’Estanyol que es farien unes obres de dotació de serveis, diu que suposen que 
aquest solar tenia una quota assignada, no és així? Demana a l’Equip de Govern què pensa fer amb 
aquesta quota, si l’assumirà l’Ajuntament o si la repartirà entre els diferents propietaris de la 
urbanització. 
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La regidora delegada de les àrees d’Urbanisme i Hisenda, Sra. Maria, en un principi diu que aquesta 
quota l’assumirà l’Ajuntament, després els diu que, per ventura, la quota a repartir pujarà un poc a causa 
del resultat de les al·legacions dels propietaris. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que a les comissions informatives varen fer unes preguntes al batle, 
ja que consideren molt estrany que uns senyors regalin un solar. Per tot això, diu que s’abstendran en la 
votació. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, demana els usos d’aquest solar. 
 
La regidora Sra. Maria diu que és un solar particular que no forma part de les zones verdes. 
 
El batle explica que, quan aquest senyor va comprar el solar, el seu ús era religiós. Després, amb la 
modificació de les NS, es van ampliar els usos d’aquest solar. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, demana deixar aquest punt damunt la taula per comprovar si 
aquesta acceptació de cessió afectaria la cessió de zones verdes de la urbanització. 
 
El batle diu que la cessió de zones verdes està feta. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, proposa deixar el punt damunt la taula, per comprovar quina quantitat 
ha de pagar aquest solar i per tenir clar si la quota d’aquest solar, en cas d’acceptar la cessió, l’assumiria 
l’Ajuntament o si es repartiria entre tots els propietaris. 
 
La regidora Sra. Maria diu que està d’acord en deixar el punt damunt la taula i dur-ho a aprovació el 
proper mes. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que el PSOE els ha trepitjat el que volien dir. 
 
Seguidament, decideixen deixar aquest damunt la taula. 
 
 
7. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern municipal sobre la delegació 
de les competències de la disciplina urbanística a l’Agència de la Protecció de la Legalitat 
Urbanística i Territorial de Mallorca 
 
El batle diu que, tal com ens varen comprometre en el plenari passat, i després de fer una reunió amb els 
responsables de l’Agència de Disciplina Urbanística, presenta una moció per fer la delegació de les 
competències de disciplina urbanística a l’ADU. Segons el punt f de l’article 9 dels Estatuts de 
l’APLUTM, fa referència a un dels extrems que s’hauran d’incloure en els convenis de delegació, que  
serà “el programa d’atribució de les competències a l’Agència, amb indicació dels terminis en què es 
farà efectiu el traspàs i, en el seu cas, els expedients afectats per la transferència”. Per això, es demana 
incloure en el conveni de delegació tots els expedients iniciats en aquesta legislatura, així com la gestió 
de les noves infraccions que es puguin detectar en el municipi. 
 
En el cas que els responsables de l’Agència no acceptin els expedients ja iniciats, el batle diu que elles 
compromet a delegar en el plenari la resolució dels expedients de protecció de la legalitat urbanística 
que ja estan iniciats i que estan en tràmit. 
 
Seguidament, explica la moció, que, copiada literalment, diu. 
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<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Vist que una de les funcions que l’APLUTM té és l’exercici de les competències que els municipis 
tenen atribuïdes en matèria de legalitat urbanística que els ajuntaments voluntàriament li deleguin, en 
les condicions que es determinin en els convenis de delegació corresponents. 
 
Vist que el punt f de l’article 9 dels Estatuts de l’APLUTM fa referència a un dels extrems que s’hauran 
d’incloure en els convenis de delegació, que serà “el programa d’atribució de les competències a 
l’Agència, amb indicació dels terminis en què es farà efectiu el traspàs i, en el seu cas, els expedients 
afectats per la transferència”. 
 
Per tots els motius exposats, el Ple adopta els següents  
 
ACORDS: 
 
1. Sol·licitar al Consell de Mallorca la redacció d’un conveni de delegació de la competència de 
disciplina urbanística entre l’Ajuntament d’Artà i l’APLUTM. 
 
2. Incloure en el conveni de delegació tots els expedients iniciats en aquesta legislatura, així com la 
gestió de les noves infraccions que es puguin detectar en el municipi. 
 
3. Facultar el batle de l’Ajuntament d’Artà per signar els documents necessaris per tal de fer efectiva 
aquesta incorporació.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que, a pesar d’estar a favor de la moció, creuen que és important 
recalcar que dubten de la imparcialitat del Consell d’Administració de l’Agència de la Protecció de la 
Legalitat Urbanística i Territorial de Mallorca, ja que en aquesta legislatura s’han canviat els estatuts i ja 
no hi tenen representació tots els batles dels pobles que hi tenen traspassades les competències. Per tant, 
diu que no queda garantida la imparcialitat ni la filosofia per a la qual fou creada aquesta agència. No 
obstant això, diu que votaran a favor de la moció. 
 
El portaveu de CxI, Sr. Gili, diu que la redacció del conveni s’haurà de ratificar en un altre ple. Diu que 
ells no es comprometen a votar a favor de la ratificació d’aquest conveni. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que s’abstendran en la votació. El conseller els va dir que va dir al 
batle que el conveni inclouria els expedients a partir de dita data; en canvi, en relació als expedients 
antics, els va dir que ho demanaria als seus serveis jurídics. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que hi votarà a favor. Afegeix que està d’acord amb la 
intervenció dels 3 portaveus anteriors. Seguidament, explica la seva intervenció, que, copiada 
literalment, diu: 
 
<<Per explicar el meu vot he de recollir part de les intervencions fetes pel portaveu del PSOE i de CxI, i 
també part d’allò que ha dit el del PP. 
 
Venim d’una legislatura anterior, en què vàrem presentar una proposta semblant a aquesta, com a 
mínim, en dues ocasions. Per què? Estàvem, més o menys, on som ara. És a dir, estàvem en una 
utilització perversa o pervertida de la Llei 10/1990, de disciplina urbanística, és a dir: es tramita millor o 
pitjor la part sancionadora d’un expedient, però, quan l’obra no es pot legalitzar, l’expedient queda 



���

bloquejat. Això passava fa una, dues, i tres legislatures. La del 1999 al 2003, sí que es va dur al Ple 
algun expedient de demolició, però res més. 
 
Aquesta legislatura, en contra del que nosaltres confiàvem —i tot indicava que la feina era correcta—, 
va començar molt i molt bé: es va mirar d’elevar la quantia de les sancions, però, sobretot —i ja ho he 
dit en alguna ocasió abans—, es va canviar la persona que du la instrucció dels expedients. Abans era 
un polític, actualment és un funcionari. I actualment el funcionari està fent correctament i integralment 
la seva feina i els expedients de restabliment de la legalitat, al final, queden damunt la taula. 
 
El que volem dir, per recollir la línia argumental del PSOE, és que nosaltres a l’inici d’aquesta 
legislatura consideràvem que, si fèiem un equip de govern i a la fi trobàvem el batle capaç d’aplicar 
integralment la Llei de disciplina urbanística —cosa que tampoc no ens pareix tan exagerada: fins i tot 
Jaume Font, d’El Pi, diu que aplicaria integralment la Llei de disciplina urbanística, si cal, tomant la 
construcció il·legal, ho ha dit avui a la ràdio, Jaume Font, del “centre regionalista”, procedent del PP, 
supressor del 90 % del Parc Natural de Llevant—, pensàvem que totes aquestes millores i sobretot la 
substitució de la persona que du la instrucció dels expedients (he de dir que l’actual instructora va 
advertir, en diferents ocasions, el batle i la JGL: “Alertau, que si em poseu d’instructora, acabaran 
havent-hi propostes d’ordre de demolició!”, i, no obstant això, se la va posar com a instructora dels 
expedients) farien innecessària la delegació de les competències a l’Agència de Protecció de la Legalitat 
Urbanística. 
 
Però, per altra banda, i tornant a la línia discursiva del PSOE, en el Consell de Mallorca, hi governa una 
altra gent, en què nosaltres no hi confiem gaire, en un PP que es pot caracteritzar de moltes maneres, 
menys de seriosos en la protecció territorial. Efectivament, és com diu el PSOE, és com posar la guineu 
a vigilar les gallines. 
 
Per altra banda, és una llàstima, i aquí aniré al discurs de CxI (que em pareix molt prudent i molt 
assenyat): s’haurà acabat asfaltar carrers i comprar solars, i moltes altres coses. L’ideal, consideram 
nosaltres, és, tal com es fa, i amb molt de rigor, l’aplicació de la Llei d’hisenda pública i es fan 
embargaments caigui qui caigui; igualment que s’ha tramés tot l’expedient de disciplina urbanística 
correctament, sancionador i de demolició, fins que arriba a la taula del batle, és una llàstima que, perquè 
no hi hagi voluntat o coratge polític, hàgim de renunciar a aquests doblers. 
 
No obstant això, vist el que s’ha vist, és evident que hauré de votar a favor, a l’espera molt escèptica del 
que passi amb l’acord número 2. Ja ho vaig dir, molt convençut, a la darrera sessió ordinària del Ple, i la 
veritat, pensam que se us ha aparegut la Verge, perquè donàvem per fet que el Consell donaria un no 
rotund a l’assumpció dels expedients en tramitació. Ja veurem en què quedarà,  tot i que realment pareix 
que no han tancat la porta totalment, i quedam a l’espera d’això. 
 
També es valora molt positivament —i ho desenvoluparé quan tractem la següent moció— el 
compromís del batle, que, si no es resolgués l’acord número 2, que el Consell de Mallorca no agafi els 
expedients en tramitació, durà a ple la delegació en el Ple de la resolució dels expedients.>> 
 
Els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 abstencions (PP): 
 
1. Sol·licitar al Consell de Mallorca la redacció d’un conveni de delegació de la competència de 
disciplina urbanística entre l’Ajuntament d’Artà i l’APLUTM. 
 
2. Incloure en el conveni de delegació tots els expedients iniciats en aquesta legislatura, així com la 
gestió de les noves infraccions que es puguin detectar en el municipi. 



� ��

 
3. Facultar el batle de l’Ajuntament d’Artà per signar els documents necessaris per tal de fer efectiva 
aquesta incorporació. 
 
 
8. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal I. Verds relativa a instar el 
batle d’Artà perquè delegui la resolució dels expedients de disciplina urbanística (expedients de 
protecció de la legalitat urbanística) en el Ple de la corporació 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, explica la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 
1. Atès que la normativa urbanística en vigor estableix clarament (per exemple, segons l’informe de B. 
Fiol i la secretària d’aquest Ajuntament, de data 26-03-2013) que “L’expedient de protecció de la 
legalitat urbanística té com a finalitat el restabliment de la legalitat vulnerada i la reposició dels terrenys 
o immobles en general a l’estat anterior a la comissió de la infracció”. 
 
2. Atès que altres ajuntaments resolen aquests tipus d’expedients en el Ple, com ara el de Felanitx. 
 
3. Atès que l’Ajuntament d’Artà també ho va fer en alguna legislatura passada (1999-2003). 
 
4. Atès que el batle d’Artà no procedeix segons allò acordat en aquest Ple el passat mes de gener 
respecte d’un expedient concret, el primer que arribava aquesta legislatura al punt de la tramitació 
administrativa consistent en “Proposta de decret d’ordre de demolició” per part de la instructora 
d’aquest, quan es va aprovar una moció en què se l’instava “a donar continuïtat a l’expedient de 
disciplina urbanística 2011/1710-30 i a desenvolupar les mesures legalment establertes que 
corresponguin”. 
 
5. Atès que, a dia d’avui (quan es redacta aquesta moció), s’acumulen expedients com l’esmentat 
anteriorment,¡ en idèntic punt de la tramitació, sense que es tengui constància que cap d’aquests no 
troba una continuïtat. 
 
6. Atès que aquesta manera de procedir no s’ajusta a la legalitat. 
 
Per tots aquests motius, es proposa el següent 
 
ACORD:  
 
Instar el batle d’Artà que delegui, de cara a la propera sessió ordinària del Ple, les competències sobre 
resolució dels expedients de protecció de la legalitat urbanística.>> 
 
Seguidament, el portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que és una moció que ja va presentar a la sessió 
ordinària del Ple del mes de maig. Explica que, per part de l’Equip de Govern, es va proposar que 
quedàs damunt la taula, perquè farien una sol·licitud amb consulta a l’Agència, d’inici de les 
negociacions per fer un conveni de la delegació de la tasca de vigilància i restabliment de la legalitat en 
el sòl rústic del municipi. No vaig retirar la moció, per total manca de confiança, i en aquesta ocasió, i 
vist el que acabam d’explicar, vist que se’ns ha aparegut la Verge, el Consell de Mallorca valora la 
possibilitat d’agafar els expedients en tramitació. 
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Vista la formulació de compromís del batle, de si no es poguessin delegar també aquests expedients, 
farà la delegació en el Ple, que és, al cap i a la fi, el contingut de la proposta d’aquesta Moció, el 
portaveu d’I. Verds diu que retira aquesta Moció. 
 
No obstant això, diu que el temps, els dies, continuen passant, continuen computant, i que els terminis 
de tramitació compresos en els expedients que estan en marxa i aquells que s’han reiniciat continuen 
passant. 
 
El portaveu d’I. Verds ha expressat que, en la seva opinió —que no és compartida, pareix ser, per 
alguns membres d’aquesta corporació—, la dinàmica de ni decretar, ni permetre la decisió col·legiada 
en forma d’acord, ja sigui en Ple, ja sigui en JGL, és una dinàmica que el meu grup qualifica com a 
prevaricadora, i entenc que eliminar o retirar aquesta proposta inclou paradoxalment al meu grup, Els 
Verds d’Artà, en una dinàmica prevaricadora, encara que sigui en àmbit col·legit i compartit, 
coresponsable. 
 
Aquest és un motiu que em preocupa bastant i, per això, estaré absolutament vigilant l’acompliment del 
compromís que acaba de fer el batle, el de delegar en el Ple la competència, que ell ara mateix reté, de 
resolució dels expedients de restabliment de la legalitat urbanística 
 
 
9. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal I. Verds relativa a sol·licitar 
al Consell de Mallorca que iniciï l’expedient de declaració com a béns d’interès cultural els escars 
de Caloscamps i instar l’Equip de Govern que explori les possibilitats de fer-hi alguna actuació de 
restauració 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, llegeix la seva moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
1. Atès allò previst en la Llei 12/1998, de 21 de desembre, del patrimoni històric de les Illes Balears, en 
particular i entre d’altres en els articles 2, 3.1 i 7. 
 
2. Atès l’innegable valor paisatgístic dels escars de Caloscamps, que formen part gairebé consubstancial 
d’un dels paratges costaners més apreciats del nostre municipi, com és aquella cala (fotografiada 
innombrables vegades). 
 
3. Atès el seu valor patrimonial, que va permetre que dos d’ells s’incloguessin en el Catàleg de 
protecció de béns històrics de l’Ajuntament d’Artà (BOIB núm. 86, de 8 de juny de 2010, articles 431-
432). 
 
4. Atès que el seu estat de conservació empitjora i en algun dels casos és greu, i que algunes 
intervencions que s’hi han fet els darrers anys, si bé en garanteixen el manteniment, disten molt de 
respectar les característiques constructives pròpies, així com els materials adequats, afectant, fins i tot, 
el conjunt paisatgístic de l’indret; i atès que les intervencions es podrien regular a través de la seva 
declaració com a béns d’interès cultural. 
 
5. Atès que d’altres municipis han fet, en el passat, sol·licituds idèntiques amb escars presents a la seva 
costa, com ara Santanyí (s’Estalella) o Deià (cala Deià), amb resultat positiu. 
 
Per tots aquests motius, es proposa el següent 
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ACORD:  
 
Sol·licitar al Consell de Mallorca que iniciï l’expedient de declaració com a béns d’interès cultural els 
escars de Caloscamps i instar l’Equip de Govern que explori les possibilitats de fer-hi alguna actuació 
de restauració.>> 
 
El batle manifesta la seva conformitat. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que hi votaran a favor. 
 
El portaveu de CxI, Sr. Gili, diu que hi votaran a favor i considera que és un tema molt complicat. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que veu molt bé aquest tema i que hi votarà a favor. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, sol·licitar al Consell de Mallorca que iniciï l’expedient de 
declaració com a béns d’interès cultural els escars de Caloscamps i instar l’Equip de Govern que explori 
les possibilitats de fer-hi alguna actuació de restauració. 
 
 
10. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal CxI del municipi d’Artà per 
rebutjar els atacs del Govern balear al sector educatiu i per demanar un replantejament sobre el 
tractament de llengües a l’ensenyament 
 
La regidora de CxI, Sra. Llull, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Les escoles de les Illes Balears elaboren un projecte lingüístic propi aprovat pels respectius consells 
escolars dels centres. Aquests projectes lingüístics, integradors i de consens, han estat un avanç per 
aconseguir l’objectiu d’assoliment d’una competència lingüística adequada en les dues llengües oficials 
de la comunitat: català i castellà. La majoria de centres educatius vehiculen l’ensenyament de la llengua 
catalana perquè aquesta és la llengua pròpia de la nostra de la nostra terra i perquè és la llengua que en 
l’actual situació sociolingüística necessita un reforç per assolir l’objectiu de domini dels dos idiomes 
oficials. 
 
De cara al curs 2013-2014 la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats obliga a canviar aquest 
model lingüístic i educatiu d’acord amb el Decret de tractament integrat de llengües (TIL) i en nom de 
la suposada “llibertat d’elecció”. Aquesta norma, lamentablement, s’ha aprovat sense el més mínim 
consens de la comunitat educativa (professorat, associacions de pares i mares, representacions sindicals, 
associacions professionals, Universitat…). El Decret TIL considera que les tres llengües objecte de 
tractament integrat (castellà, català i anglès) tenen la mateixa consideració i mereixen el mateix 
tractament escolar sense tenir en compte l’autonomia de centre, ni la capacitació del professorat, ni la 
predisposició sociolingüística de la barriada o poble i de l’entorn familiar. El Decret s’ha d’aplicar 
obligatòriament el proper curs escolar amb una evident improvisació i sense concretar cap major dotació 
de recursos humans, econòmics i materials (professorat de reforç, materials adaptats, auxiliars de 
conversa, etc.). A tot això, s’han de sumar els efectes de la política de retallades en recursos humans i 
econòmics que ve patint el món educatiu aquests darrers anys. 
 
La improvisació, la manca de recursos, el plantejament que consideram equivocat i, sobretot, la 
urgència en el calendari, conduiran a dèficits pedagògics i deficiències educatives que en res ajudaran a 
esmenar el fracàs escolar que patim a les Illes i que en aquests moments no sembla preocupar el Govern 
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de les Illes Balears. 
 
Ens preocupa aquesta pressa en l’aplicació del Decret TIL, perquè pot promoure un model educatiu 
segregador i discriminatori. Contràriament, fins ara, el model educatiu i lingüístic actual gaudia de 
l’adequat consens social i polític i havia demostrat bons resultats per la cohesió social i la integració 
durant els darrers anys de forta pressió migratòria i augment de població. Ens preocupa també que 
l’aplicació precipitada propiciï la rebaixa de les hores de català, un increment de les hores en castellà i 
cap avanç de les hores en anglès. La implantació de l’anglès, tal com està previst, no sembla presentar a 
dia d’avui les mínimes garanties d’èxit, atès que el professorat illenc encara no està preparat per assumir 
aquesta tasca, per mor de la frissor i de la urgència en la aplicació immediata del Decret. Aquesta 
precipitació en la implantació d’aquest anirà en contra de la qualitat en l’educació dels infants de les 
Illes, fet que tampoc inquieta gaire els actuals governants de les Balears. 
 
A dia d’avui, pocs alumnes podran adaptar-se a classes en anglès; una llengua que, per desgràcia, ni 
parlen, ni escriuen ni entenen amb la fluïdesa precisa. Per què tanta urgència? Els objectius que han de 
promoure el correcte aprenentatge de la llengua anglesa han de ser pedagògics, no poden ser mai 
econòmics, ni molt manco polítics (com sembla ser el rerefons de tot el que ens ocupa). Les presses són 
i seran males conselleres. L’elevat fracàs escolar que patim a Balears s’incrementarà amb l’entrada en 
vigor del Decret TIL, assolirem el contrari de l’objectiu que es pretén perseguir. A més, s’ha de tenir en 
compte que el canvi abrupte de llengua d’ensenyament impedirà l’estalvi econòmic que a dia d’avui 
suposen els projectes de reutilització de llibres, vigents a molts de centres escolars de les Illes, fet difícil 
d’assumir per moltes famílies balears amb membres a l’atur i amb fortes mancances econòmiques. 
  
Compartim i defensam l’objectiu d’avançar en el coneixement i l’ús de la llengua anglesa per part dels 
alumnes de les Illes Balears, entenem que ha de ser un element essencial en l’educació dels nostres nins 
i joves, però aquest aprenentatge s’ha d’assolir i potenciar de forma gradual, no ha de ser una imposició 
política forçada, i creim que el Decret 15/2013 és una norma elaborada sense el consens necessari de 
tota la comunitat educativa i els agents socials.  

 
S’ha d’acabar amb aquest desvari, la raó i el seny han de triomfar enfront de l’obcecació d’alguns. Per 
evitar un vertader desastre educatiu el Decret TIL actual s’ha de derogar i/o ajornar en la seva aplicació, 
com a mínim fins al curs 2014-15; i en començar a aplicar-se el seu contingut, s’ha de fer de forma més 
gradual i assenyada. Així, el professorat tendrà temps per formar-se, l’alumnat s’anirà adaptant i hi 
haurà temps per elaborar als centres docents un projecte lingüístic que permeti la millora de la formació 
dels nostres fills i filles, i que sigui acceptat per tota la comunitat educativa, sense imposicions 
polítiques. 
 
Per aquests motius, el Ple de l’Ajuntament d’Artà adopta els següents 
 
ACORDS: 
 
1. Rebutjar l’actitud de falta de diàleg i de consens del Govern de les Illes Balears respecte a tota la 
comunitat educativa i la resta d’agents socials. 
 
2. Instar el Govern de les Illes Balears a derogar el Decret 15/2013, de 19 d’abril, pel qual es regula el 
tractament integrat de llengües als centres docents no universitaris de les Illes Balears. 
 
3. Instar el Govern balear a elaborar una nova normativa, feta des del consens amb la comunitat 
educativa, que garanteixi la implantació gradual d’un model lingüístic a l’ensenyament que, des de 
l’objectiu que els alumnes finalitzin l’aprenentatge dominant les dues llengües oficials i l’anglès, 
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acompanyi aquesta mesura de la flexibilitat necessària que cada centre ha de tenir.>>  
 
El batle manifesta la seva conformitat. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, llegeix la seva intervenció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Crec que és la primera vegada en democràcia que sent parlar malament, o millor dit, acusar de falta 
de professionalitat i d’adoctrinament, un conseller o un president d’una comunitat autònoma, als seus 
funcionaris. 
  
Pel que fa al TIL, simplement comentar que aquesta conselleria, aquest president autonòmic i el 
ministre Sr. Wert han aconseguit una cosa que mai en la història no havia passat, i és posar tota la 
comunicat educativa d’acord. Però no d’acord per sumar amb el govern, sinó anar tots a la una en contra 
de la política educativa del govern, tant autonòmic com central. 
 
A Balears el TIL ha posat d’acord a centres públics d’educació infantil, infantil i primària, instituts, 
Universitat i a tota la xarxa d’educació concertada en contra del TIL. Ha posat d’acord a tots els mestres 
i professors, tant de centres públics com concertats i universitaris. Ha posat d’acord a les associacions 
de pares i mares, ha posat d’acord a tots els sindicats. Tots en contra del TIL. 
 
No s’ha de caure en l’error de dir que no es vol que l’alumnat sàpiga més idiomes i que sigui més 
competent en les dues llengües cooficials i en la llengua anglesa, això és fals, clar que tots hi estam 
d’acord. Però hem de matisar algunes coses: 
 
- Aquest decret no s’ha fet amb el consens de ningú. 
- Aquest decret no s’ha fet amb la planificació i l’antelació que requereix. I demostra que no es coneix o 
no es vol conèixer la realitat lingüística dels centres, la qual cosa és més sagnant.  
- Aquest decret no s’ha fet per saber més anglès, s’ha fet per arraconar la llengua catalana. 
- Aquest decret tracta per igual un centre de l’interior de l’illa de Mallorca d’un centre costaner de l’illa 
de Formentera. 
- S’han fet unes instruccions que res tenen a veure amb el decret i que, a més, no han passat pel Consell 
Escolar, cosa que és obligatòria. 
 
No ens volem fer pesats ni argumentar el nostre vot en contra del TIL i a favor de la moció amb les 
matisacions que férem a les comissions informatives. Però no podem acabar sense dir que ens agradaria 
que CxI o el PI fes la mateixa passa que han fet PSOE i Més, que és posar un recurs contenciós en 
contra del TIL i comunicar públicament que, quan entrin a governar, eliminaran el TIL. 
 
Gràcies, i el vot serà a favor de la moció.>> 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que votaran en contra de la moció, perquè volen per als nostres 
al·lots el castellà, el català i l’anglès. Opina que el professorat està preparat per a això i per a més. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que hi votarà a favor. 
 
Els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 vots en contra (PP), en relació a 
la moció que presenta el grup municipal CxI del municipi d’Artà per rebutjar els atacs del Govern 
balear al sector educatiu i per demanar un replantejament sobre el tractament de llengües a 
l’ensenyament: 
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1. Rebutjar l’actitud de falta de diàleg i de consens del Govern de les Illes Balears respecte a tota la 
comunitat educativa i la resta d’agents socials. 
 
2. Instar el Govern de les Illes Balears a derogar el Decret 15/2013, de 19 d’abril, pel qual es regula el 
tractament integrat de llengües als centres docents no universitaris de les Illes Balears. 
 
3. Instar el Govern balear a elaborar una nova normativa, feta des del consens amb la comunitat 
educativa, que garanteixi la implantació gradual d’un model lingüístic a l’ensenyament que, des de 
l’objectiu que els alumnes finalitzin l’aprenentatge dominant les dues llengües oficials i l’anglès, 
acompanyi aquesta mesura de la flexibilitat necessària que cada centre ha de tenir.  
 
 
11. Ratificació, si s’escau, del Decret de Batlia de 21 de març de 2013 referent a la formalització 
d’un préstec a curt termini 
 
La regidora delegada de les àrees d’Urbanisme i Hisenda, Sra. Maria, resumeix aquest punt de l’ordre 
del dia, que, copiat literalment, diu: 
 
<<Vist el Decret de Batlia de 21 de març de 2013, que, copiat literalment, diu: 
 
“3. Formalització del préstec a curt termini per cobrir un desfasament transitori de tresoreria 
 
Fets 
 
1. L’Ajuntament, per tal de cobrir el desfasament transitori de tresoreria que es produeix mentre no es 
pugui disposar del líquid del segon període de cobrament, concerta anualment una operació de 
tresoreria. L’import d’aquesta operació que es preveu per a enguany és de 800.000,00 �. 
 
2. La concertació de l’operació per import de 800.000,00 � és competència de la Batlia. 
 
Fonaments de dret 
 
Aquest tipus operació es preveu a l’article 51.b del Reial decret 2/2004, de 5 de març, i no supera els 
límits establerts a l’apartat 2 de l’article 52 del mateix text legal. 
 
Per tot això, dict la següent 
 
Resolució 
 
1. Formalitzar amb “la Caixa” el préstec a curt termini que es detalla a continuació: 

 
• Import: 800.000 � 
• Venciment: a dia 31-10-2013 
• Interès: euríbor trimestral + 4,00 % 
• Revisió del tipus d’interès: trimestral 
• Liquidació d’interessos: trimestral 
• Amortització: al venciment 
• Comissió d’obertura: 0,25 % 
• Comissió d’estudi: 0,25 % 
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• Comissió de no disponibilitat: 1,00 % 
• Sense cap altre tipus de despesa 
• Tipus de formalització: intervenció de la notaria 

 
2. Trametre aquesta resolució a “la Caixa” i al Departament de Tresoreria.” 
 
Vist l’esborrany d’escriptura per concertar un préstec a curt termini amb l’entitat “la Caixa” per valor de 
800.000 �; 
 
Vist que en la clàusula setena s’estableix que “en garantia de les obligacions derivades d’aquest 
contracte, la part acreditada, sense perjudici de la seva responsabilitat il·limitada, afecta especialment la 
part necessària dels drets econòmics que suposin els ingressos de l’impost sobre béns immobles 
corresponents a l’exercici fiscal de 2013 (a partir d’ara, IBI) mentre aquesta operació de crèdit no hagi 
estat totalment cancel·lada”. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1. Ratificar el Decret de Batlia de 21 de març de 2013 referent a la formalització d’un préstec a curt 
termini amb l’entitat “la Caixa” per valor de 800.000 �. 
 
2. Afectar, en concepte de garantia de les obligacions derivades d’aquest contracte, la part necessària 
dels drets econòmics que suposin els ingressos de l’impost sobre béns immobles corresponents a 
l’exercici fiscal de 2013 (a partir d’ara, IBI) mentre aquesta operació de crèdit no hagi estat totalment 
cancel·lada. 
 
3. Trametre aquest acord a la Notaria d’Artà.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu: “ara sí, ara no. Ens diuen que precisen de liquiditat per fer front a 
les despeses dels mesos de juliol i agost i, en canvi, proposen, al segon punt de l’ordre del dia, un 
augment de sou de regidors. La veritat, s’ho han de fer mirar. Votarem en contra”. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, manifesta que, no fa molt de temps, els varen dir que l’Ajuntament 
tenia molts de doblers en caixa. Diu que els ha vengut de nou que ara es presenti aquest punt. Manifesta 
que, per no cobrar un mes els proveïdors, el poble d’Artà ha de pagar interessos.  
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que hi votarà a favor, ja que va col·laborar en l’aprovació dels 
pressupostos. 
 
Els reunits acorden, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 5 vots en contra (PSOE i PP): 
 
1. Ratificar el Decret de Batlia de 21 de març de 2013 referent a la formalització d’un préstec a curt 
termini amb l’entitat “la Caixa” per valor de 800.000 �. 
 
2. Afectar, en concepte de garantia de les obligacions derivades d’aquest contracte, la part necessària 
dels drets econòmics que suposin els ingressos de l’impost sobre béns immobles corresponents a 
l’exercici fiscal de 2013 (a partir d’ara, IBI) mentre aquesta operació de crèdit no hagi estat totalment 
cancel·lada. 
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3. Trametre aquest acord a la Notaria d’Artà. 
 
 
12. Aprovació, si s’escau, de la modificació de crèdit per suplement de crèdit (exp. núm. 9/2013) 
 
La regidora delegada de les àrees d’Urbanisme i Hisenda, Sra. Maria, diu que, davant l’existència de 
despeses que no es poden demorar fins a l’exercici següent, per a les quals el crèdit consignat en el 
vigent pressupost de la corporació és insuficient i no ampliable, i atès que es disposa de la possibilitat 
d’anul·lacions o baixes de crèdits d’altres aplicacions segons els estats financers i comptables, la Batlia 
va proposar la concessió d’un suplement de crèdit finançat amb anul·lacions o baixes de crèdits d’altres 
aplicacions. 
 
L’expedient de modificació de crèdit núm. 9/2013 del pressupost en vigor adopta la modalitat de 
suplement de crèdit, d’acord amb el detall següent: 
 
Altes en aplicacions de despeses 
 
Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 22709  Treballs realitzats per altres 

empreses 
15.100,00 
 

1611 61922  POS 18.700,00 
   TOTAL DE DESPESES 33.800,00 
 
Baixes en aplicacions de despeses 

 
Aplicació pressupostària NÚM. Descripció Euros 
9201 16100  Prestacions socials  13.700,00 
9201 12004  Retribucions bàsiques de 

funcionaris C2 
  5.000,00 

3353 62205  Obres del Teatre 15.100,00 
     
   TOTAL DE DESPESES 33.800,00 

 
Es proposa adoptar els acords següents: 
 
<<1. Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits núm. 9/2013, en la modalitat de 
suplement de crèdits, finançat amb càrrec a anul·lacions o baixes de crèdits d’altres aplicacions, d’acord 
amb el resum per capítols següent: 
 
Pressupost de despeses  

 
Altes en aplicacions de despeses 

Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 22709  Treballs realitzats per altres 

empreses 
15.100,00 
 

1611 61922  POS 18.700,00 
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   TOTAL DE DESPESES 33.800,00 
 
Baixes en aplicacions de despeses 
 
Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 16100  Prestacions socials  13.700,00 
9201 12004  Retribucions bàsiques de 

funcionaris C2 
  5.000,00 

3353 62205  Obres del Teatre 15.100,00 
     
   TOTAL DE DESPESES 33.800,00 

 
2. Publicar l’expedient de modificació de crèdit 9/2013 durant un termini de quinze dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la data d’inserció d’aquest anunci en el BOIB, durant el qual les 
persones interessades el podran examinar i, si escau, podran presentar reclamacions davant la 
corporació. Transcorregut el termini anterior, i en el cas que no es presenti cap reclamació, s’ha de 
considerar definitivament aprovada la modificació de crèdit. En cas contrari, la corporació disposa d’un 
termini d’un mes per resoldre-les, comptador a partir de l’endemà de la finalització de l’exposició al 
públic.>>  
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que, dels pressupostos que varen aprovar al mes de gener, ja es 
duen 9 modificacions de crèdit que, per la seva naturalesa, han hagut de passar pel plenari i moltes altres 
que suposa que, per la seva naturalesa, no han passat pel plenari. Ja votaren en contra dels pressupostos 
i, per la naturalesa d’aquesta modificació de crèdit, diu que hi votaran en contra. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que hi votarà en contra. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que votarà a favor d’aquest punt. 
 
Els reunits acorden, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 5 vots en contra (PSOE i PP): 
 
1. Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits núm. 9/2013, en la modalitat de suplement 
de crèdits, finançat amb càrrec a anul·lacions o baixes de crèdits d’altres aplicacions, d’acord amb el 
resum per capítols següent: 
 
Pressupost de despeses  

 
Altes en aplicacions de despeses 

Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 22709  Treballs realitzats per altres 

empreses 
15.100,00 
 

1611 61922  POS 18.700,00 
   TOTAL DE DESPESES 33.800,00 

 
Baixes en aplicacions de despeses 
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Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 16100  Prestacions socials  13.700,00 
9201 12004  Retribucions bàsiques de 

funcionaris C2 
  5.000,00 

3353 62205  Obres del Teatre 15.100,00 
     
   TOTAL DE DESPESES 33.800,00 

 
2. Publicar l’expedient de modificació de crèdit 9/2013 durant un termini de quinze dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la data d’inserció d’aquest anunci en el BOIB, durant el qual les 
persones interessades el podran examinar i, si escau, podran presentar reclamacions davant la 
corporació. Transcorregut el termini anterior, i en el cas que no es presenti cap reclamació, s’ha de 
considerar definitivament aprovada la modificació de crèdit. En cas contrari, la corporació disposa d’un 
termini d’un mes per resoldre-les, comptador a partir de l’endemà de la finalització de l’exposició al 
públic. 
 
 
13. Aprovació, si s’escau, de la modificació de crèdit per crèdit extraordinari (exp. núm. 10/2013) 
 
La regidora delegada de les àrees d’Urbanisme i Hisenda, Sra. Maria, diu que, considerant l’existència 
de despeses que no poden demorar-se fins a l’exercici següent, per a les quals no existeix crèdit, i atès 
que es disposa de crèdit a la partida 01 9201 16100, per Provisió de Batlia s’incoà l’expedient per a la 
concessió de crèdit extraordinari finançat amb càrrec a anul·lacions o baixes de crèdits d’altres 
aplicacions. 
 
L’ expedient de modificació de crèdit núm. 10/2013 del pressupost en vigor adopta la modalitat de 
crèdit extraordinari, d’acord amb el detall següent: 
 
Altes en aplicacions de despeses 
 
Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 77001  Club de la Tercera Edat de 

la Colònia 
22.000,00 

   TOTAL DE DESPESES 22.000,00 
 
Baixes en aplicacions de despeses 
 
Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 16100  Prestacions socials  22.000,00 
   TOTAL DE DESPESES 22.000,00 
 
Es proposa l’adopció dels acords següents: 
 
<<1. Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits núm. 10/2013 del pressupost en vigor en 
la modalitat de crèdit extraordinari, finançat amb càrrec a la partida 01 9201 16100, el resum per capítols 
del qual és el següent: 
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Altes en aplicacions de despeses 
 
Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 77001  Club de la Tercera Edat de 

la Colònia 
22.000,00 

   TOTAL DE DESPESES 22.000,00 
 
Baixes en aplicacions de despeses 

 
Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 16100  Prestacions socials  22.000,00 
   TOTAL DE DESPESES 22.000,00 
 
2. Exposar aquest expedient al públic mitjançant un anunci inserit en el BOIB, pel termini de quinze 
dies, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar reclamacions davant del Ple. 
L’expedient es considerarà definitivament aprovat si durant el citat termini no s’haguessin presentat 
reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que els manca molta informació per votar a favor d’aquesta 
modificació de crèdit, o fins i tot abstenir-se de la votació. Diu que necessiten veure el conveni, el 
pressupost total de les obres i el grau en el qual estan fetes, també diu que necessiten veure quines i amb 
quin concepte es van ingressar uns diners que són de tots a un compte sense cap tipus d’explicació. 
Necessiten saber si tots aquests diners s’han gastat i en quins conceptes s’han gastat. Per tot això, i 
sobretot perquè estan jugant amb quantitats i partides no pressupostades, diu que hi votaran en contra. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, opina que el Club de la Tercera Edat de la Colònia de Sant Pere ha 
d’anar endavant. Però, diu, sense que serveixi de precedent, que està totalment d’acord amb la 
intervenció feta pel portaveu del PSOE. Demana que es deixi aquest punt damunt la taula per poder 
comprovar totes les factures presentades pel Club de la Tercera Edat de la Colònia de Sant Pere. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, també demana que aquest punt es deixi damunt la taula per tenir 
tota la documentació i poder revisar-la bé. 
 
A continuació, el batle diu que deixa aquest punt damunt la taula. 
 
A continuació, el president el batle diu que s’han de tractar 2 punts que no figuren en l’ordre del dia, 
que s’ha de votar la seva inclusió i que s’han de debatre, si n’és el cas. 
 
 
P1. Adjudicació, si s’escau, del contracte de gestió dels serveis públics d’atenció a la primera 
infància del terme municipal d’Artà 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, votar la urgència i la inclusió d’aquest punt en l’ordre del dia. 
 
La secretària resumeix la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Vists els informes emesos pel cap de l’Àrea Socioeducativa i la tècnica dels Serveis Educatius, que, 
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copiats literalment, diuen: 
 
“INFORME SOBRE LES PROPOSTES PRESENTADES PER A L’ADJUDICACIÓ DEL 
CONTRACTE DE GESTIÓ DELS SERVEIS PÚBLICS D’ATENCIÓ A LA PRIMERA INFÀNCIA 
DEL TERME MUNICIPAL D’ARTÀ 
 
Aquest informe té per objecte valorar els criteris d’adjudicació que depenen d’un judici de valor de les 
empreses presentades al concurs per a la contractació mitjançant la modalitat de concessió 
administrativa i tràmit d’urgència, de la gestió dels serveis públics d’atenció a la primera infància del 
terme municipal d’Artà, segons el plec de clàusules administratives. 
 
L’única proposta presentada és la de l’empresa AIXA, SCL. 
 
A continuació, s’avaluen els criteris d’adjudicació de la proposta d’AIXA, SCL:  
 
Projecte de gestió de personal 

   - Sistema previst per planificar recursos i cobrir baixes 

   - Pla de formació del personal, amb número d’hores anuals 

   - Organigrama, funcions i responsabilitats dels diferents llocs de treball 

   - Sistemes de control i supervisió dels professionals 

   - Distribució dels horaris 

   - Organització dels espais 

 4,5 

0,5 

1 

0,5 

0,5 

1 

1 

 

Altres millores sense cost per a l’Ajuntament 

   - Innovacions en la pràctica educativa 

   - Aportacions de material didàctic i específic 

   - Pla de tractament de residus 

   - Pla d’estalvi energètic 

   - Pla d’ús responsable de l’aigua 

 23 

7 

4 

4 

4 

4 

 

Planificació de la coordinació pedagògica interna del centre  6 

Projecte del servei d’atenció a la diversitat 

   - Tractament de la diversitat al centre 

   - Criteris d’actuació amb famílies, mesures d’acolliment i tractament       
curricular d’infants de NESE 

 6 

3 

3 

 

Projecte de gestió dels serveis complementaris 

   - Organització dels serveis i personal adscrit 

   - Tractament del temps de descans dels infants 

 4 

2 

2 

 

Mecanismes d’avaluació de la qualitat del servei  3,5 

TOTAL  47 

 
A partir dels valors reflectits a la taula anterior i d’acord amb els criteris d’adjudicació del plec de 
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clàusules administratives per a la contractació de la gestió dels serveis públics d’atenció a la primera 
infància del terme municipal d’Artà, la puntuació obtinguda per AIXA, SCL, en l’apartat referit als 
criteris d’adjudicació la quantificació dels quals depèn d’un judici de valor, és de 47 punts.” 
 
“INFORME SOBRE LES PROPOSTES PRESENTADES PER A L’ADJUDICACIÓ DEL 
CONTRACTE DE GESTIÓ DELS SERVEIS PÚBLICS D’ATENCIÓ A LA PRIMERA INFÀNCIA 
DEL TERME MUNICIPAL D’ARTÀ 
 
Aquest informe té per objecte valorar els criteris d’adjudicació quantificables mitjançant l’aplicació de 
fórmules de les empreses presentades al concurs per a la contractació mitjançant la modalitat de 
concessió administrativa i tràmit d’urgència, de la gestió dels serveis públics d’atenció a la primera 
infància del terme municipal d’Artà, segons el plec de clàusules administratives. 
 
L’única proposta presentada és la de l’empresa AIXA, SCL. 
 
A continuació, s’avaluen els criteris d’adjudicació de la proposta d’AIXA, SCL:  
 
1. Rebaixa del preu màxim indicat en el plec: fins a 47,5 punts 

 
L’oferta més econòmica es valorarà amb 47,5 punts. 
Les ofertes sense rebaixa respecte al preu indicat en el plec es valoraran amb 0 punts. 
La resta d’ofertes es valoraran d’acord amb la fórmula: 
  

Puntuació =   (Preu de licitació - Preu de l’oferta) x 47,5 
   (Preu de licitació - Preu de l’oferta) 
 
La proposta  d’AIXA, SCL, presenta una oferta de 177.000,00 �, la qual representa una millora de 
663,82 � respecte al preu màxim de licitació indicat en el plec, per la qual cosa li corresponen 47,5 
punts. 
 
2. Aportació de l’1 % de l’oferta econòmica a projectes culturals o mediambientals en els propis 
centres escolars: fins a 3 punts 
 
La proposta presentada per AIXA, SCL, compromet a destinar l’1 % del pressupost a dos projectes 
destinats a fer millores mediambientals i culturals en l’entorn de les pròpies escoletes. Aquest 
percentatge, en relació a la seva oferta econòmica presentada, suposa la quantitat de 1.770,00 �. 
  
El projecte cultural s’anomena “Projecte l’Art a les Escoletes”, a partir del qual s’implica a tota la 
comunitat educativa per treballar diferents tècniques artístiques i embellir espais interiors o exteriors de 
les escoletes. 
 
Els projectes mediambientals s’anomenen “Projecte de construir l’hort escolar” a l’EEI Pou de sa Lluna 
i “Projecte de continuació i millores a l’hort escolar” a l’EEI Estrella de Mar. Ambdós projectes tenen 
com a finalitat apropar els infants a un entorn natural enriquidor i, a la vegada, implicar les famílies i els 
infants en la cura i respecte de l’espai verd que representa l’hort de la seva escoleta. 
 
La puntuació atorgada a AIXA, SCL, per aquest concepte és de 3 punts. 
 
La següent taula reflecteix les puntuacions parcials obtingudes pels diferents criteris a dalt esmentats i la 
suma total: 
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Proposta d’AIXA, SCL 

Rebaixa del preu màxim indicat en el plec 47,5 

Aportació de l’1 % de l’oferta econòmica a projectes culturals o mediambientals 3 

TOTAL  50,5 
 
A partir dels valors reflectits a la taula anterior i d’acord amb els criteris d’adjudicació del plec de 
clàusules administratives per a la contractació de la gestió dels serveis públics d’atenció a la primera 
infància del terme municipal d’Artà, la puntuació obtinguda per AIXA, SCL, en l’apartat  referit als 
criteris d’adjudicació quantificables mitjançant l’aplicació de fórmules, és de 50,5 punts.” 
 
Vist que la puntuació total obtinguda per l’empresa AIXA, SCL, referida als criteris d’adjudicació 
quantificables amb judici de valor i mitjançant l’aplicació de fórmules s’apuja a la quantitat total de 
97,5 punts. 
 
Vist que l’empresa AIXA, SCL, ha presentat les certificacions vigents acreditatives d’estar al corrent 
amb les obligacions tributàries i amb la Seguretat Social, tal com estableix la clàusula 19.2 del plec de 
clàusules administratives particulars que regeix el procediment de contractació. 
 
Vist que l’empresa AIXA, SCL, ha prestat la garantia definitiva assenyalada en la clàusula 19.2 del plec 
de clàusules administratives particulars que regeix el procediment de contractació. 
 
Una vegada examinada la documentació que s’adjunta i de conformitat amb allò que estableixen 
l’article 151 i la disposició addicional segona del text refós de la Llei de contractes del sector públic, es 
proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1.  Adjudicar a l’empresa AIXA, SCL, titular del CIF núm. F07843964, i amb domicili a Sant Llorenç 
des Cardassar, carrer de Pardines, 15, CP 07530, el contracte de gestió dels serveis públics d’atenció a 
la primera infància del terme municipal d’Artà, mitjançant procediment obert, en funció de diversos 
criteris d’adjudicació, tramitació urgent. 
 
2.  Notificar l’adjudicació als candidats que no han resultat adjudicataris. 
 
3. Notificar a l’empresa AIXA, SCL, titular del CIF núm. F07843964, i amb domicili a Sant Llorenç des 
Cardassar, carrer de Pardines, 15, CP 07530, l’adjudicació del contracte i comunicar-li que, tal com 
estableix la clàusula vintena, apartat 2 del plec de clàusules administratives particulars, es durà a terme 
la formalització del contracte amb la seva signatura en el termini màxim dels 7 dies següents a aquell en 
què la part adjudicatària rebi l’adjudicació del contracte. 
 
4. Comunicar a l’empresa AIXA, SCL, que, prèviament a la formalització del contracte, ha de presentar 
còpia de les pòlisses d’assegurança que està obligada a subscriure i del primer rebut de la prima. 
 
5. Publicar la formalització del contracte dels serveis públics d’atenció a la primera infància del terme 
municipal d’Artà en el Perfil del Contractant. 
 
6. Comunicar les dades bàsiques del contracte al Registre de Contractes del Sector Públic, de 
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conformitat amb el que estableix l’article 308.3 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del 
sector públic.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, manifesta la seva conformitat. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que està a favor d’aquest punt de l’ordre del dia. 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, manifesta la seva conformitat. 
 
A continuació, el portaveu del PP, Sr. Lliteras, s’absenta de la sessió. 
 
Seguidament, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1.  Adjudicar a l’empresa AIXA, SCL, titular del CIF núm. F07843964, i amb domicili a Sant Llorenç 
des Cardassar, carrer de Pardines, 15, CP 07530, el contracte de gestió dels serveis públics d’atenció a 
la primera infància del terme municipal d’Artà, mitjançant procediment obert, en funció de diversos 
criteris d’adjudicació, tramitació urgent. 
 
2.  Notificar l’adjudicació als candidats que no han resultat adjudicataris. 
 
3. Notificar a l’empresa AIXA, SCL, titular del CIF núm. F07843964, i amb domicili a Sant Llorenç des 
Cardassar, carrer de Pardines, 15, CP 07530, l’adjudicació del contracte i comunicar-li que, tal com 
estableix la clàusula vintena, apartat 2 del plec de clàusules administratives particulars, es durà a terme 
la formalització del contracte amb la seva signatura en el termini màxim dels 7 dies següents a aquell en 
què la part adjudicatària rebi l’adjudicació del contracte. 
 
4. Comunicar a l’empresa AIXA, SCL, que, prèviament a la formalització del contracte, ha de presentar 
còpia de les pòlisses d’assegurança que està obligada a subscriure i del primer rebut de la prima. 
 
5. Publicar la formalització del contracte dels serveis públics d’atenció a la primera infància del terme 
municipal d’Artà en el Perfil del Contractant. 
 
6. Comunicar les dades bàsiques del contracte al Registre de Contractes del Sector Públic, de 
conformitat amb el que estableix l’article 308.3 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del 
sector públic. 
 
 
P2. Adjudicació, si s’escau, del contracte per a la concessió demanial de l’explotació dels serveis 
del bar del Teatre d’Artà 
 
Seguidament, el portaveu del PP, Sr. Lliteras, s’incorpora a la sessió. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, votar la urgència i la seva inclusió en l’ordre del dia. 
 
La secretària resumeix la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Vistos els informes emesos pel tècnic ADL, que, copiats literalment, diuen: 
 
“INFORME SOBRE LES PROPOSTES PRESENTADES PER A LA CONCESSIÓ DEMANIAL DE 
L’EXPLOTACIÓ DELS SERVEIS DE BAR DEL TEATRE D’ARTÀ 
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Se sol·licita al tècnic ADL, per part de la Mesa de Contractació, el present informe de valoració dels 
apartats 5 i 6 dels criteris d’adjudicació del plec de clàusules administratives particulars que han de regir 
la contractació, mitjançant procediment obert, per a la concessió demanial de l’explotació dels serveis 
de bar del Teatre d’Artà. 
 
Per a la valoració es segueixen els criteris especificats en el Plec de clàusules administratives particulars 
de la licitació, segons la documentació aportada per les empreses presentades. 
 
Núm. Licitants 
1 Antònia Molina Pozo 
2 Catalina Llaneras Esteva 
3 Stoilov Kikolov Konstantin 

 
A continuació, s’avaluen les matèries o criteris que serveixen de base per a l’adjudicació: 
 
Pla de manteniment: 10 punts 
Memòria explicativa: 5 punts 
 

Descripció 
Punts per 
element Descripció 

Licitant 
1 

Licitant 
2 

Licitant 
3 

Valoració satisfacció 
clients 

1 Mètodes de valoració 1 0 0 
  SUBTOTAL 1 0 0 

Coordinació amb 
l’Ajuntament 

1 
Es coordina amb l’ens 
municipal 1 0 0 

  SUBTOTAL 1 0 0 

Atenció i informació 
turística 

2 Ofereix 0 2 0 

  SUBTOTAL 0 2 0 

Activitats i 
esdeveniments 

1 
Organitzen diferents 
esdeveniments 1 1 1 

  SUBTOTAL 1 1 1 
  TOTAL PUNTUACIÓ 3 3 1 
 

     

Descripció 
Punts per 
element Descripció 

Licitant 
1 

Licitant 
2 

Licitant 
3 

Acompliment del plec 
tècnic 

6 Acompleix 6 6 6 
  SUBTOTAL 6 6 6 

Millores de 
manteniment 

2 Neteja oficines 2 2 0 
1 Diverses revisions diàries 0 1   
  SUBTOTAL 2 3 0 

Reciclatge 
1 Reciclatge 0 1   
  SUBTOTAL 0 1 0 

  TOTAL PUNTUACIÓ 8 10 6 
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A partir dels valors reflectits a les taules anteriors i d’acord amb els criteris de puntuació dels apartats 5 
i 6, s’obté que la proposta guanyadora correspon al licitant núm. 2, Catalina Llaneras Esteva, amb una 
puntuació global de 13 punts.” 
 
<<INFORME SOBRE LES PROPOSTES PRESENTADES PER A LA CONCESSIÓ DEMANIAL DE 
L’EXPLOTACIÓ DELS SERVEIS DE BAR DEL TEATRE D’ARTÀ 
 
Se sol·licita al tècnic ADL, per part de la Mesa de Contractació, el present informe de valoració dels 
apartats 1, 2, 3 i 4 dels criteris d’adjudicació del plec de clàusules administratives particulars que han de 
regir la contractació, mitjançant procediment obert, per a la concessió demanial de l’explotació dels 
serveis de bar del Teatre d’Artà. 
 
Per a la valoració es segueixen els criteris especificats en el Plec de clàusules administratives particulars 
de la licitació, segons la documentació aportada per les empreses presentades. 
 
Núm. Licitants 
1 Antònia Molina Pozo 
2 Catalina Llaneras Esteva 
3 Stoilov Kikolov Konstantin 

 
A continuació, s’avaluen les matèries o criteris que serveixen de base per a l’adjudicació: 
 

Distribució 
de punts Descripció 

Punts per 
element Descripció 

Licitant 
1 

Licitant 
2 

Licitant 
3 * 

12 Dotació de 
personal 

4 per cada 
1 

4 punts per cada 
persona de l’atur  o 
proporcional + extra 
per discapacitat,  
dones, joves... 0 4 0 

5 per cada 
1 

5 punts per cada 
persona que ja treballi 
al bar del Teatre o 
proporcional  0 0,63 0 

  SUBTOTAL 0 4,63 0 

10 

Augment 
d’horari 
obertura i 
tancament 

2 punts 
per cada 
hora 

2 punts per cada hora 
d’amplitud horària o 
proporcional 3,9 6,32 6 

  SUBTOTAL 3,9 6,32 6 

8 Millores en 
equipament 

1 punt per 
cada 1000 
� 

1 punt per cada 
1.000 � d’equipament 0 8 0 

  SUBTOTAL 0 8 0 

5 Preus 
Ajuntament 

1 punt per 
cada 10 % 
descompte 

1 punt per cada 10 % 
de descompte 5 5 4 

  SUBTOTAL 5 5 4 

   
TOTAL 
PUNTUACIÓ 8,9 23,95 10 
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* El licitant 3 detalla millores d’equipament, però no presenta factura proforma, d’adquisició o 
pressupost, tal com estableix el plec de clàusules administratives. 
 
A partir dels valors reflectits a les taules anteriors i d’acord amb els criteris de puntuació dels apartats 1, 
2, 3 i 4, s’obté que la proposta guanyadora correspon al licitant núm. 2, Catalina Llaneras Esteva, amb 
una puntuació global de 23,95 punts.”  
 
Vist que, a continuació, s’avalua l’últim apartat dels criteris que serveixen de base per a l’adjudicació 
no avaluables mitjançant fórmules, l’entrevista personal, amb un valor total de 15 punts: 
 
Licitador 1, Antònia Molina Pozo.....................................................................13,56 punts. 
Licitador 2, Catalina Llaneras Esteva................................................................13,56 punts. 
Licitador 3, Konstantin Stoilov Kikolov.............................................................13,25 punts. 
 
A partir dels valors reflectits a les taules anteriors i d’acord amb els criteris de puntuació dels criteris 
que serveixen de base per a l’adjudicació no avaluables mitjançant fórmules, s’obté la puntuació 
següent referida al sobre núm. 3: 
 
Licitador 1, Antònia Molina Pozo.....................................................................24,56 punts. 
Licitador 2, Catalina Llaneras Esteva................................................................26,56 punts. 
Licitador 3, Konstantin Stoilov Kikolov.............................................................20,25 punts. 
 
Vist que la puntuació total dels sobres 2 i 3, per ordre de major a menor puntuació, és: 
 
Licitador 2, Catalina Llaneras Esteva.................................................................50,51 punts. 
Licitador 1, Antònia Molina Pozo......................................................................33,46 punts. 
Licitador 3, Konstantin Stoilov Kikolov..............................................................30,25 punts. 
 
Vist que la licitadora Catalina Llaneras Esteva ha obtingut la major puntuació referida als criteris 
d’adjudicació quantificables amb judici de valor i mitjançant l’aplicació de fórmules que han servit de 
base per a l’adjudicació del contracte per a la concessió demanial de l’explotació dels serveis de bar del 
Teatre d’Artà. 
 
Vist que Catalina Llaneras Esteva ha presentat les certificacions vigents acreditatives d’estar al corrent 
amb les obligacions tributàries i amb la Seguretat Social, tal com estableix la clàusula 13.4 del plec de 
clàusules administratives particulars que regeix el procediment de contractació. 
 
Vist que Catalina Llaneras Esteva ha prestat la garantia definitiva assenyalada en la clàusula 13.4 del 
plec de clàusules administratives particulars que regeix el procediment de contractació. 
 
Una vegada examinada la documentació que s’adjunta i de conformitat amb allò que estableixen 
l’article 151 i la disposició addicional segona del text refós de la Llei de contractes del sector públic, es 
proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1.  Adjudicar a Catalina Llaneras Esteva, titular del NIF núm. 18216981S, i amb domicili a Artà, carrer 
de Bellpuig, 24, CP 07570, el contracte per a la concessió demanial per a l’explotació dels serveis de 
bar del Teatre d’Artà, mitjançant procediment obert, en funció de diversos criteris d’adjudicació. 
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2.  Notificar l’adjudicació als candidats que no han resultat adjudicataris. 
 
3. Notificar Catalina Llaneras Esteva, titular del NIF núm. 18216981S, i amb domicili a Artà, carrer de 
Bellpuig, 24, CP 07570, l’adjudicació del contracte i comunicar-li que, tal com estableix la clàusula 
setzena, apartat 1, del plec de clàusules administratives particulars, es durà a terme la formalització del 
contracte amb la seva signatura en el termini màxim dels 15 dies següents a aquell en què la part 
adjudicatària rebi l’adjudicació del contracte. 
 
4. Comunicar a Catalina Llaneras Esteva que, prèviament a la formalització del contracte, ha de 
presentar el document d’alta de l’impost sobre activitats econòmiques, el document que acrediti que els 
treballadors que s’ocuparan en l’execució del contracte estan afiliats o donats d’alta a la Seguretat 
Social, així com el justificant de l’existència del contracte d’una assegurança multirisc (com a màxim, 
risc d’incendi i de robatori) que cobreixi el contingut (per valor de 30.000 �) i el continent (per valor de 
200.000 �), dels edificis, així com també la responsabilitat civil amb les cobertures establertes en la 
clàusula 13.4 del plec de clàusules administratives particulars. 
 
5. Publicar la formalització del contracte per a la concessió demanial de l’explotació dels serveis de bar 
del Teatre d’Artà en el Perfil del Contractant. 
 
6. Comunicar les dades bàsiques del contracte al Registre de Contractes del Sector Públic, de 
conformitat amb el que estableix l’article 308.3 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del 
sector públic.>> 
 
Tots els portaveus municipals manifesten la seva conformitat. 
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1.  Adjudicar a Catalina Llaneras Esteva, titular del NIF núm. 18216981S, i amb domicili a Artà, carrer 
de Bellpuig, 24, CP 07570, el contracte per a la concessió demanial per a l’explotació dels serveis de 
bar del Teatre d’Artà, mitjançant procediment obert, en funció de diversos criteris d’adjudicació. 
 
2.  Notificar l’adjudicació als candidats que no han resultat adjudicataris. 
 
3. Notificar Catalina Llaneras Esteva, titular del NIF núm. 18216981S, i amb domicili a Artà, carrer de 
Bellpuig, 24, CP 07570, l’adjudicació del contracte i comunicar-li que, tal com estableix la clàusula 
setzena, apartat 1, del plec de clàusules administratives particulars, es durà a terme la formalització del 
contracte amb la seva signatura en el termini màxim dels 15 dies següents a aquell en què la part 
adjudicatària rebi l’adjudicació del contracte. 
 
4. Comunicar a Catalina Llaneras Esteva que, prèviament a la formalització del contracte, ha de 
presentar el document d’alta de l’impost sobre activitats econòmiques, el document que acrediti que els 
treballadors que s’ocuparan en l’execució del contracte estan afiliats o donats d’alta a la Seguretat 
Social, així com el justificant de l’existència del contracte d’una assegurança multirisc (com a màxim, 
risc d’incendi i de robatori) que cobreixi el contingut (per valor de 30.000 �) i el continent (per valor de 
200.000 �), dels edificis, així com també la responsabilitat civil amb les cobertures establertes en la 
clàusula 13.4 del plec de clàusules administratives particulars. 
 
5. Publicar la formalització del contracte per a la concessió demanial de l’explotació dels serveis de bar 
del Teatre d’Artà en el Perfil del Contractant. 
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6. Comunicar les dades bàsiques del contracte al Registre de Contractes del Sector Públic, de 
conformitat amb el que estableix l’article 308.3 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del 
sector públic. 
 
 
14. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes de maig de 2013 
 
Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents al mes de maig de 2013. 
  
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
 
15. Precs i preguntes 
 
La secretària informa que el PP, el PSOE i Iniciativa Verds han presentat escrits de precs i preguntes, 
els quals es llegeixen a continuació. 
 
PREGUNTES QUE FORMULA EL PP 
 
1. Ens poden dir quines empreses es van presentar a la licitació de la cafeteria del Teatre?  

 
Resposta: Catalina Llaneras Esteva, Antònia Molina Pozo i Konstantin Stoilov Kikolov. 

 
Quina va ser la puntuació de l’empresa adjudicatària i quina la puntuació de les altres? 
 
Resposta: Catalina Llaneras: 50,51 punts; Antònia Molina: 33,46 punts; i Konstantin Stoilov Kikolov: 
30,25 punts. 
 
2. Ens poden dir quines empreses es van presentar a la licitació de l’escoleta Pou de sa Lluna? 

 
Resposta: En termini, només AIXA, l’actual adjudicatària. 

 
I quina va ser la puntuació de l’empresa adjudicatària? 
 
Resposta: 97,5 punts. 
 
A dia d’avui, ha presentat l’aval bancari? 

 
Resposta: Sí. 

 
3. Per quin motiu hi ha aglomerat vermell i negre als carrers del municipi? 

 
Resposta: Perquè es tractava de fer un embelliment i una conversió en zona de vianants (l’asfalt 
vermell), mentre que, als altres, només es tractava de fer una reparació del mal estat en què es trobava el 
paviment (l’asfalt negre). 

 
Suposam que vostès saben que l’aglomerat vermell costa un 62,5 % més car que el negre? 

 
Resposta: Sí. 
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4. Ens alegram i felicitam que l’Equip de Govern, després de tants de mesos en què el Partit Popular 
d’Artà i la Colònia de Sant Pere ho hagi demanat a plenaris, hagi posat fil a l’agulla pel tema dels clots 
dels carrers del nostre municipi. 

 
5. I les herbes, per quan? 
 
Resposta: S’hi està fent feina. 
 
6. Demanam a l’Equip de Govern que, al creuer del carrer de la Vinya amb el carrer de la Teulera, posi 
urgentment un mirall. És probablement un dels punts negres del municipi.  

 
Resposta: S’estudiarà. 

 
7. Quantes barreres arquitectòniques s’han eliminat o es preveuen eliminar amb aquesta aglomeració 
dels carrers del municipi? 

 
Resposta: Totes les de les zones que s’han convertit en zona de vianants. 

 
8. Pot explicar a la ciutadania el motiu pel qual volen cedir la disciplina urbanística del municipi d’Artà 
al Consell de Mallorca? 

 
Resposta: Perquè no tenim els suficients recursos tècnics, humans i econòmics per fer front a tot el 
procés de tràmit dels expedients. 

 
9. Ens poden dir quins avantatges tenen els comerciants del municipi atès que tenen prohibit dur 
deixalles o restes als punts verds del municipi? 

 
Resposta: Cap. Segons l’article 31 de l’Ordenança municipal de neteja, deixalles i residus sòlids urbans, 
“Són residus urbans els que es generen en els domicilis particulars, comerços, oficines i serveis, així 
com tots aquells que no tenguin la classificació de perillosos i que per la seva naturalesa o composició 
es puguin assimilar als produïts als anteriors llocs o activitats. Concretament: 
 
a) Els generats als domicilis per l’activitat domèstica particular. 
b) Els produïts per activitats comercials (hotels, restaurants, bars, comerços, oficines, etc.) assimilables 
en quantitat i qualitat als que es produeixen als domicilis.” 

 
10. Per a quan el punt verd de la Colònia?  

 
Resposta: Quan es doti pressupostàriament i es pugui tirar endavant. 

 
11. Tenen coneixement que al creuer de la carretera que va a la Colònia i a Betlem hi ha les restes de la 
creu que abans hi era? 

 
Resposta: Sí. 

 
Quan pensen arreglar-la?  

 
Resposta: Mirarem en quin estat està i tota la tramitació administrativa necessària quant a la seva 
catalogació i veurem com ho podem organitzar. 
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12. Ens poden dir quants d’embargaments s’han fet a dia d’avui, per part de l’Ajuntament, a 
conseqüència d’impagaments? Quans n’hi ha que estan en procés de execució? 

 
Resposta: Aquest mes no hi ha hagut cap embargament. 
 
Em remet a les dades del plenari de maig: 
 
- Embargaments de comptes banc: hi ha iniciats 1.282 expedients, 581 dels quals continuen en tràmit i 
701 queden exclosos perquè no tenen comptes corrents a Artà. 
- Embargaments de sous i salaris: hi ha iniciats 591 expedients. 
- Embargaments de béns immobles: s’han iniciat 6 expedients més. (Anotació preventiva al registre de 
la propietat). Hi ha un total de 8 en marxa. 

 
13. Tenen constància del fet que hi ha menors d’edat en perill d’exclusió social a les escoles del nostre 
municipi? Quines mesures prendran o pensen prendre? 

 
Resposta: Des de l’Àrea Socioeducativa, el Servei d’Atenció Primària de l’Ajuntament atén tant a 
famílies com a menors que, per diferents causes, plantegen indicadors de riscos d’exclusió. Quant als 
menors, es duen a terme diferents programes per tractar d’eliminar aquests indicadors o per pal·liar els 
seus efectes: 
  
- Programa de medi obert amb l’elaboració de projectes educatius individuals, grupals i comunitaris. 
- Projecte de ludoteca. 
- Programa d’escolarització compartida ALTER. 
- Programa de prevenció de drogues als centres educatius. 

 
14. Tenen constància del fet que hi ha persones majors en perill d’exclusió social? Quines mesures 
prendran o pensen prendre? 
 
Resposta: Des de l’equip de Serveis Socials es valora la situació de necessitat d’una persona o família i, 
després d’una aplicació d’un barem i entrega de la documentació requerida i vist un informe de la TS, es 
valora la mobilització o no de les prestacions econòmiques, sempre lligades a un  pla de feina. 
 
Actualment s’han mobilitzat prestacions econòmiques en concepte de: 
  
- Productes de primera necessitat: lots d’aliments i avituallament del banc d’aliments de Càritas.  
- Despeses d’habitatge. 
- Despeses de farmacologia. 
- Despeses d’escola d’estiu.  
- Despeses d’activitats extraescolars. 
- Despeses de taxes. 
- Processos de requalificació professional. 

 
15. Quins doblers destina l’Ajuntament a persones sense recursos cada mes? Com es comproven les 
seves necessitats? 
 
Resposta: No es mira una quantitat cada mes, de fet hi ha mesos amb més necessitats que en d’altres. 
Tenim pressupostats 25.000 euros dins l’any 2013 i la treballadora social fa un estudi i el corresponent 
informe de les necessitats de les persones que acudeixen als Serveis Socials. 
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16. Estan assabentats de les queixes de convertir en zona de vianants el carrer de Sa Nostra i del Museu 
Regional d’Artà?  
 
Resposta: No. Només quan vosaltres ens ho heu dit. 

 
17. Des del darrer plenari del mes de maig, hi ha augment d’infraccions urbanístiques? 

 
Resposta: Us he enviat la documentació actualitzada avui per correu. 

 
18. Actualment, quantes infraccions urbanístiques preveuen demolició? 

 
Resposta: He contestat al punt anterior. 

 
19. Ens poden dir quan es reunirà el seguiment de responsabilitats referent al Poliesportiu de la Colònia 
de Sant Pere? 

 
Resposta: Tan aviat com tenguem l’informe jurídic encarregat. 

 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA EL PSOE 
 
Precs 
 
- Pregam a l’Equip de Govern que tenguin més cura amb el trànsit rodat, ja que encara rebem moltes 
queixes per part dels artanencs i artanenques. 

 
Resposta: En quin sentit hem de tenir cura? 

 
- Demanam que, una vegada vista la manca de finançament per poder dur a terme la ludoteca de l’any 
que ve, posin en marxa, tal com es va aprovar en anteriors plenaris, el pla de voluntariat. 

 
- Una vegada vist que s’estan asfaltant carrers, cosa que era molt necessària, ens permetrà que li diguem 
que convé que faci un repàs a altres carrers que tenen molts de clots, cosa que pot ser perillosa. 
 
Resposta: Ja es té present. 
 
- Demanam que, ateses les incidències que han passat i que es poden tornar a repetir amb el nou ús del 
parc de Na Caragol on s’han instal·lat dues porteries, acceleri els tràmits per habilitar la pista 
poliesportiva de l’Institut. 

 
Resposta: I de millorar la seguretat del mateix parc de Na Caragol. 

 
- Demanam que el batle organitzi d’una forma més equitativa el pes de les regidories entre tots els 
regidors de l’Equip de Govern.  

 
Resposta: Creim que estan ben repartides, amb un pes evident sobre els regidors que tenen dedicació. 

 
Preguntes 
Esports 
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- Hi ha hagut alguna conversa amb l’empresa que té la concessió de les pistes de pàdel del Polígon dels 
Pujols? 

 
Resposta: Darrerament, no. 

 
- En quin estat es troba el compliment del contracte de la concessió de les pistes de pàdel del Polígon 
dels Pujols?  

 
Resposta: Tal com el deixàreu. La llàstima és no haver inclòs cap límit de termini per començar les 
obres. 

 
- Ens pot dir què ha decidit sobre la sol·licitud de la Piscina de tancar 1 hora abans durant els mesos de 
juliol i agost?  

 
Resposta: S’està acabant d’estudiar, perquè es considera que, de l’hivern a l’estiu, ja hi ha una reducció 
d’hores de bany lliure destacable (es passa de 50 hores i mitja a 30 hores i amb la reducció d’una hora 
més diària es quedaria només amb 21 hores) i, per tant, el servei quedaria reduït en més d’un 50 %. 

 
- Ens pot dir si pagarà a l’empresa concessionària de la Piscina el socorrista de la piscina de l’estiu?  

 
Resposta: S’estudiarà en el cas que l’empresa concessionària presenti una sol·licitud a l’Ajuntament. 

 
- Quantes piscines hi ha a Mallorca que funcionin amb una caldera de biomassa? 

 
Resposta: No hem fet el recompte (ens consta que hi ha la de Campos, la de Son Servera quan es posi 
en funcionament, etc.). 

 
- Amb quantes s’han posat en contacte per veure com funcionen i quin estalvi fan?  

 
Resposta: Ha estat l’enginyer industrial de l’Ajuntament qui ha supervisat la proposta tècnica i que n’ha 
donat el vistiplau. Cal comentar que, a part de la de biomassa, hi haurà dos tipus més d’energia, la solar 
i el gas propà. 

 
- Quin pla de manteniment o reparacions té per a les diverses instal·lacions esportives?  

 
Resposta:  
 
- Poliesportiu Cap Ferrutx: s’ha canviat tot l’enreixat i demà s’hi instal·laran dues cistelles de bàsquet 
noves, falta reparar alguns vidres romputs i pintar algunes parets on hi ha grafits. 
- Club Hípic: es dotarà amb un bany i una quadra més i es plantaran arbres amb l’objectiu que hi hagi 
ombres. 
- Camp de futbol: s’arreglarà l’enrajolat del bar i s’arreglaran provisionalment les goteres, segurament 
s’hauran de fer altres tasques, però encara no estan valorades. 
- Poliesportiu Na Caragol: es pintarà la pista de bàsquet per adaptar-la a la nova normativa, s’han de 
pintar diverses zones i arreglar diversos desperfectes (rajoles rompudes, dutxes, etc.). 
 
Circulació viària 
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- Veïnats del carrer de Rafel Blanes ens han informat que han fet saber al consistori que els agradaria 
que la zona del carrer que va des del Centre Social fins a l’Hotel Forn Nou també fos de vianants, com 
el carrer de l’Estel. Han previst aquesta possibilitat?  

 
Resposta: D’entrada, a nosaltres, només ens ho ha fet arribar un veïnat. No tenim constància que més 
veïnats ho hagin demanat. En tot cas, veuríem bé aquesta conversió en zona de vianants, però les 
actuacions que s’han de fer han de ser més globals i d’acord amb el Pla de mobilitat. 

 
- Saben que, des que el carrer de l’Estel és de vianants, en aquella zona hi ha hagut bastants d’incidents 
provocats per vehicles rodats? 

 
Resposta: Ni nosaltres ni la Policia Local tenim constància de cap incident. 

 
[El portaveu del PSOE, Sr. Galán, no formula la pregunta següent: “Pensen fer qualque cosa per tal 
d’intentar que no tornin a passar o almenys minvar aquests incidents?”] 
 
Cultura i patrimoni 
 
- A més dels cicles de concerts Sent el Patrimoni i Antoni Lliteres, i de la programació del Teatre, tenen 
previst qualque acte, activitat o similar durant aquest estiu? 

 
Resposta: Sí. En el previ de les festes, s’està organitzant un festival de poesia, per a dia 27 de juliol: 
Poésart. 

 
- Hi ha qualque intenció de convocar el Consell Editorial dins l’any 2013? Si la resposta és afirmativa, 
quan?  

 
Resposta: Sí, durant el mes de juliol el convocarem. 

 
- Ens podrien fer arribar un resum de les visites que ha rebut ses Païsses? 

 
Resposta: Sí, aprofit per rectificar una resposta del plenari passat i per dir que la quantitat donada de 
visites durant 2012 va ser errònia; la correcta és 7.946 visitants. 

 
- Hi ha qualque projecte dins l’àrea de normalització lingüística? Si la resposta és afirmativa, quin/s? 

  
Resposta: Sí que hi ha projectes, però són més petits i de caràcter intern, atesa la disminució, sobretot, 
dels recursos econòmics disponibles (per a 2013 hi ha un total de 700 �: 600 � per a treballs d’altres 
empreses i 100 per a subministraments diversos). També s’ha de dir que, a part de les tasques diàries de 
correcció, traducció i assessorament, el Servei Lingüístic (SAL) ha hagut d’assumir algunes de les 
tasques que feia altre personal que ja no fa feina a l’Ajuntament.     
 
Entre d’altres, alguns dels projectes que es poden esmentar són els següents: 
 
- Projecte d’edició i traducció a diverses llengües de part de l’obra Croquis artanencs (el SAL 
s’encarrega de la feina d’organització, revisió, etc.; però el cost del projecte no s’imputa a les partides 
del SAL). 
- Manuals formació per al personal. 
- Previsió de formació del personal sobre aspectes puntuals de redacció relacionats amb les feines de 
cada sector (a partir del darrer trimestre de 2013). 
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- Revisió, modernització i unificació de la documentació de la corporació.   
- Blog lingüístic (previsiblement, ja per a 2014). 
 
- Es continuen realitzant els que varem començar la legislatura passada? Quins? 

 
Resposta: No es pot, el SAL no els pot assumir, perquè ni hi ha els recursos econòmics suficients ni hi 
ha els recursos humans que fan falta per dur a terme projectes d’aquestes característiques o dimensions. 
Cal recordar que, a part del pressupost municipal per a normalització, aquests tipus de projectes 
(sobretot, de dinamització) rebien una forta inversió externa (Govern de les Illes Balears, Consell de 
Mallorca, etc.), sense la qual no s’haguessin pogut fer. Per exemple, en relació a la campanya que es va 
dur a terme l’any 2008, el Consell de Mallorca va aportar el 80 % (9.000 �) del cost total i l’Ajuntament 
d’Artà el 20 % (2.250 �). 
 
- Després de veure les fotografies que el regidor d’I. Verds va posar al seu perfil de Facebook, on es 
mostraven les voravies antigues que havien aparegut després de gratar l’antic asfalt, no creu el regidor 
de Patrimoni i Turisme que seria interessant recuperar-les? 

 
Resposta: Sí, crec que s’han de recuperar tots els elements que ens permetin millorar qualsevol aspecte 
del poble, sempre dintre de les nostres disponibilitats econòmiques. 

 
Turisme 
 
- Ens poden donar una relació dels contractes amb altres empreses que s’han signat aquest any i les 
quanties dels contractes? 

 
Resposta: Sí, abans he de dir que tots els contractes referents a turisme passen per Junta de Govern i, per 
tant, ja hi teniu accés. També he d’aclarir a què es refereix la pregunta amb “altres empreses”? 

 
- Tenen ja qualque resultat de l’Artàcard? Ens el poden fer arribar? 

 
Resposta: Sí, tenim resultats diaris: a part del número de persones que l’usen, també tenim informació 
de les visites que fan i a les hores que les fan.  

 
Hisenda 
 
- Ens pot fer arribar una còpia de l’estat d’execució del pressupost a data d’avui? 

 
Resposta: L’he enviada per correu avui. 

 
Medi Ambient 
 
- Com està el tema de l’auditoria a l’empresa Net i Fresc? 

 
Resposta: Actualment estam a l’espera de tenir notícies de les reunions que s’han facilitat entre 
l’empresa auditora i l’empresa concessionària. 

 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA INICIATIVA VERDS 
 
Precs 
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– Demanam novament que es valori la possibilitat d’habilitar, com a zona d’esbarjo i ús amb presència 
permesa als cans, l’espai municipal que hi ha entre el parc de bombers d’Artà i el torrent; així mateix, 
que es tengui present la necessitat d’espais públics on la presència de cans estigui permesa, a la zona 
que ens heu informat que properament es netejarà amb la col·laboració d’associacions.  
 
Resposta: Es tendrà present. 
 
- Demanam novament que es traslladi el punt d’aportació de fems que hi ha a la carretera de sa Duaia 
més a prop del nucli urbà d’Artà (p. ex., davant el magatzem de la Brigada Municipal d’Obres), amb la 
qual cosa es perdria menys temps en la recollida i el buidat dels contenidors i, sobretot, s’eliminaria i es 
podria tenir prou més controlat un focus de brutor que ara es troba enmig d’un paisatge emblemàtic, 
natural i de molta freqüència turística.  

 
Resposta: S’estudiarà. 
 
- Demanam que us informeu, de cara a la senyalització de platges amb sistemes dunars, de si hi ha 
alguna problemàtica derivada del pas de cavalls, les prohibicions i els usos permesos, etc. Demanam 
que quedeu assabentats que, almenys pel sistema dunar de sa Canova, sí que n’hi passen i de vegades, 
fins i tot, en excursions comercials promogudes per empreses d’un altre municipi limítrof. 
 
Resposta: S’hi està fent feina. 
 
Preguntes 
 
Educació 
Parc de Na Caragol 
 
Hem tengut coneixement que, juntament amb la reparació dels jocs infantils de la plaça de Na Caragol, 
s’han instal·lat unes porteries de futbet i una reixa perimetral que segrega un espai per jugar a futbet allà 
on, fins ara, hi havia un espai obert, sobretot utilitzat per al·lots petits, i on, ocasionalment, aquests 
també jugaven amb pilotes, bicicletes, etc. Dins del Projecte educatiu de poble, sembla que inspirat en 
les propostes del pedagog Francesco Tonucci, ha de tenir, com a característica pròpia, la participació 
dels nins a l’hora de dissenyar els espais urbans. 
 
- El Projecte educatiu de poble d’Artà té res a veure amb aquestes pràctiques de disseny participatiu de 
l’espai urbà protagonitzat pels nins, segons la proposta d’aquell pedagog? 
 
Resposta: Encara no hem fet feina amb el Projecte Educatiu de Poble. Està dins els objectius marcats 
per al 2013 i, ara que s’ha reincorporat un tècnic que estava de baixa, s’hi posarà a fer feina. 
 
- Quins processos de participació s’han promogut entre els al·lots usuaris de la plaça de Na Caragol, o 
del contigu CEIP Na Caragol?  
 
Resposta: Cap. 
 
- Els tècnics municipals del Serveis Educatius Municipals han estat consultats sobre aquesta iniciativa 
de remodelació de la plaça?  
 
Resposta: No. De tota manera, no és una remodelació, sinó una habilitació d’un espai que ja s’estava 
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utilitzant per a activitats com aquesta. Era una reivindicació, especialment, dels adolescents que no 
tenien un espai per poder jugar a futbol de forma lliure i sense haver de pagar taxes. La petició ha 
vengut de bandes diferents, com ara usuaris del Centre Jove o de joves de manera particular. En tot cas, 
si hi anau a fer una volta, veureu que, de l’ús que se’n fa, ha valgut la pena fer aquesta senzilla 
habilitació. 
 
- En cas afirmatiu, poden facilitar-nos els informes dels tècnics del SEM relatius a aquesta actuació? 
 
- El Batle, que no ha delegat la responsabilitat en matèria d’educació, troba adequat instal·lar una pista 
de futbet a la plaça de Na Caragol quan, a pocs metres, es troben les pistes esportives del CEIP Na 
Caragol i de l’IES Llorenç Garcias i Font, que poden ser habilitades fora d’horari escolar, impulsant 
també algun sistema de participació ciutadana (per exemple, de pares-mares-padrins, etc.) per mantenir 
la vigilància de l’ús públic en aquests espais? 
 
Resposta: En una segona fase, es plantejarà. 
 
- En aquest sentit, ha tengut qualque iniciativa el batle davant les AMPA de l’IES Llorenç Garcias i 
Font i del CEIP Na Caragol? 
 
Resposta: Davant les AMPA, no. Se n’ha parlat amb la Direcció de l’IES.  
 
- Fa 8 anys l’equip educatiu del CEIP Na Caragol es va negar a facilitar l’ús dins horari extraescolar de 
les pistes esportives del centre. Fins i tot, varen rebutjar un projecte de millora dels espais dels patis que 
permetia un fàcil control dels patis amb uns petits tancaments. Ha tornat el Sr. Batle a plantejar aquesta 
qüestió als equips directius de Na Caragol i de l’IES? 
 
Resposta: Com ja he dit en altres ocasions, sí que s’han fet les gestions amb l’IES. 
 
- En cas afirmatiu, què han respost els dos equips directius?  
 
Resposta: Com vaig dir en el plenari de dia 30 d’abril, a veure si estam atents, el dia 19 d’abril vaig 
tenir una reunió amb l’equip directiu del centre per parlar d’aquesta qüestió. Analitzàrem el conveni 
signat el 15 de març de 2000 entre Ajuntament i Conselleria. Xerràrem de la petició que va fer 
l’Ajuntament d’Artà, segons l’acord de la JGL de 4 d’abril de 2011, el dia 5 d’abril del mateix any. A la 
directora no li constava cap acord del Consell Escolar per donar solució a la petició de l’Ajuntament. 
Malgrat això, posteriorment a l’Ajuntament hem localitzat el document que la Conselleria d’Educació 
va remetre, via fax, en què autoritzava l’accés a la pista segons el pactat en el conveni. Falta concretar 
les actuacions. 
 
- En cas negatiu, té previst realitzar-lo? Quan? 
 
- Entén el Sr. Batle que la seva actuació en aquest cas, no promovent l’ús públic dels patis extraescolars, 
i no promovent tampoc processos de participació dels infants a l’hora de decidir el disseny dels espais 
públics especialment utilitzats pels nins, és incongruent amb un projecte educatiu de poble que mereixi 
aquest nom? 
 
Resposta: Entén, el senyor batle, que simplificau irresponsablement les coses. És cert que, com ja he dit, 
hem de fer feina amb el Projecte educatiu de poble, però que encara no n’hi hàgim fet, no vol dir que no 
s’hagi d’escoltar els afectats i poder-los donar respostes senzilles que no comprometin les futures 
possibles actuacions en el marc del Projecte educatiu de poble. 
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Urbanisme 
 
- Quants expedients de restabliment de la legalitat urbanística han arribat al punt de la tramitació: 
“Proposta d’ordre de demolició”? 
 
Resposta: Des del juny de 2012 fins a data d’avui, 10. 
 
- Quants han caducat? 
 
Resposta: Dels expedients que han arribat al punt de “Proposta de l’instructor d’ordre de demolició” 
feta, 5. 
 
– Quants s’han reiniciat? 
 
Resposta: 5 (d’aquests, n’hi ha 2 que avui s’han passat a la signatura). 
 
- Quants expedients de demolició dels que obren en aquest Ajuntament es corresponen a infraccions en 
espais naturals protegits (ANEI, etc.)? 
 
Resposta: En aquest moment no es té aquesta dada. Caldria fer una revisió manual de tots i cada un dels 
expedients, tota vegada que els més antics no estan informatitzats, i fins i tot dels més moderns seria 
complicat fer una recerca informàtica en funció de si afecten o no espais protegits. 
 
- A la pregunta del PSIB formulada a la darrera sessió del Ple, en relació amb el que es tarda en 
informar i notificar una llicència d’obra menor, la regidora va respondre que depenia de si s’havien de 
menester informes d’altres administracions, que una tècnica havia estat de baixa però que el ritme es 
preveia que es recuperàs, i que les instruccions polítiques eren que s’informàs en una setmana. Per 
norma general, quin temps es tarda en informar i notificar una llicència d’obra major? 
 
Resposta: Actualment, no es té elaborada una mitjana de temps de tramitació de les obres majors. 
Normalment, varia molt segons si són en sòl rústic o en sòl urbà. 
 
- Quan va entrar la primera sol·licitud de llicència per a obres consistents en fer una piscina per part del 
mateix promotor de les obres de l’expedient 99/2005? 
 
Resposta: La primera sol·licitud té registre d’entrada de 23/09/2011. 
 
- Quan es va informar i respondre? 
 
Resposta: Es va notificar l’informe tècnic (deficiències) amb registre de sortida d’11/01/2012. 
 
- Hi ha hagut alguna nova sol·licitud, amb esmena de deficiències per part del promotor, i quan? 
 
Resposta: Va entrar documentació amb el registre d’entrada de 10/09/2012. 
 
- S’ha respost aquesta nova sol·licitud? 
 
Resposta: No. 
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- S’ha informat? 
 
Resposta: No. 
 
- Teniu coneixement de la sentència núm. 135/2011 del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 1, d’1 
d’abril de 2001? Què diu? 
 
Resposta: Anul·la una llicència d’obra menor concedida per Decret de Batlia de 12 de juny de 2000 per 
reformar un aljub en traster al polígon 18, parcel·la 195. 
 
- S’ha rebut, arran d’aquesta sentència, algun requeriment o sol·licitud per part dels demandants? Si és 
afirmatiu, en quin sentit? 
 
Resposta: S’ha sol·licitat l’execució de la sentència. 
 
- Què s’ha fet al respecte? 
 
Resposta: Es preparà un informe tècnic (proposta de les actuacions a seguir). S’ha pressupostat una 
quantitat per afrontar la demolició. S’ha certificat que hi ha crèdit disponible i s’ha practicat l’oportuna 
retenció de crèdit. De tot plegat, juntament amb un informe jurídic que s’està elaborant, es donarà 
trasllat al Jutjat. 
 
- Si no s’ha fet res, per quin motiu? 
 
- Quins poden ser o han estat els perjudicis causats al propietari de l’aljub reformat amb una llicència 
anul·lada? 
 
Resposta: Des del moment de la concessió de la llicència, s’ha tramès en diverses ocasions la propietat 
de la parcel·la i també s’hi han fet obres sense llicència. En aquest moment no es tenen dades per 
determinar aquests perjudicis. 
 
- Quins poden ser o han estat els perjudicis causats a l’Administració (despesa econòmica de les obres, 
despesa econòmica de la causa judicial, advocats, etc.)? 
 
Resposta: No es poden determinar en aquests moments quins seran els perjudicis causats a 
l’Administració. 
 
- S’ha depurat alguna responsabilitat? 
 
Resposta: No. 
 
– Si és afirmatiu, què ens en poden dir? 
 
– Si és negatiu, per què? Quan es pensa fer? 
 
– Es coneix què ha costat a l’Ajuntament el procediment judicial que va finalitzar amb Sentència de dia 
5 de gener de 2011 del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 3 i amb interlocutòria del mateix Jutjat de 
21 de febrer de 2013? 
 
Resposta: No. 
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- En quin estat de la tramitació es troba l’expedient sancionador derivat de la demolició de la caseta 
obligada pel tribunal, sense llicència? 
 
[El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, no formula la pregunta següent: “- S’ha comprovat el destí que 
s’ha donat als enderrocs?”] 
 
Medi ambient 
 
- Teniu constància dels canvis produïts recentment en el funcionament del Parc Natural, arran de la 
desaparició de l’empresa pública Espais de Natura Balear per fusió amb l’IBANAT? 
 
Resposta: No oficialment. 
 
- Us consta la pràctica supressió total ja de la brigada? 
 
Resposta: No oficialment. 
 
- Us consta que els tècnics existents reben noves funcions a desenvolupar en altres espais naturals 
protegits? 
 
Resposta: No oficialment. 
 
- Us consta que les activitats organitzades pel Parc Natural programades per al coneixement i difusió 
dels valors propis (etnogràfics, patrimonials, naturals, etc.), d’ençà que varen deixar de ser gratuïtes, han 
vist molt minvada l’assistència de públic fins al punt que, en molts casos, s’han de cancel·lar? 
 
Resposta: No oficialment. 
 
- Us consta la supressió del servei de vigilància a sa Tudossa, que ha quedat reduït a vigilància 
mitjançant càmera? 
 
Resposta: No oficialment. 
 
- Si és afirmatiu, a les anteriors preguntes, quina és la vostra opinió? 
 
- En quina fase es troba l’auditoria encarregada pels serveis de l’empresa concessionària de la neteja 
urbana i la recollida de residus? 
 
Resposta: Actualment estam a l’espera de tenir notícies de les reunions que s’han facilitat entre 
l’empresa auditora i l’empresa concessionària. 
 
Patrimoni 
 
- S’ha convocat, per part del Govern de les Illes, el termini per presentar projectes susceptibles de ser 
cofinançats amb fons europeus FEDER?  
 
Resposta: No. 
 
– Si és afirmatiu, quins projectes s’hi han presentat o es preparen? 
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– Si és negatiu, se sap quins projectes s’hi podrien presentar (per ser més adequats a la convocatòria 
possible i atesa l’anàlisi de les convocatòries anteriors)?  
 
Resposta: Com vaig dir al plenari passat, sense tenir la convocatòria és molt difícil dir quins poden ser 
més adequats. 
 
– Si és negatiu, considerau fer algun tipus de reclamació al Govern, en el sentit que dugui a terme la 
convocatòria compromesa? 
 
Resposta: Si al proper plenari no ho han duit, podem proposar una moció. 
 
Cultura 
 
- S’ha avançat gens amb l’anàlisi de les possibilitats de fer d’accés universal el dossier de premsa del 
Servei Municipal de Biblioteques, a hores d’ara només accessible per al personal municipal? 

 
Resposta: Sí, el pressupost ens ha arribat i s’apuja 3.000 euros. Veurem si trobam partida o si optam per 
altres vies. 
 
Festes 
 
- S’ha respost l’escrit presentat per l’Associació de Veïnats de Montferrutx, en relació amb una festa 
que s’ha de fer dia 28 de juny, de música techno? En quin sentit? 
 
Resposta: Sí. En el sentit que, tal com es desprèn de l’informe emès per l’enginyer industrial municipal, 
l’Ajuntament no veu cap impediment legal per dur a terme el concert jove previst en el marc de les 
festes de la Colònia de Sant Pere. 
 
Obres i serveis 
 
- Va ser advertit el batle d’Artà de l’aparició d’antics trams de voravia en diferents carrers del centre 
històric d’Artà, arran de l’operació de fresatge de l’asfalt antic, prèvia a l’asfaltat que es duu a terme 
aquestes setmanes? 
 
Resposta: En vaig veure a un carrer. 
 
- Per quin motiu no es va fer cas dels suggeriments dels veïnats, en el sentit que alguns trams, almenys, 
es podrien recuperar per al seu ús normal, per a la circulació dels vianants, i per millorar l’aspecte 
paisatgístic dels nostres carrers? 
 
Resposta: D’entrada he de dir que només un veí, que té un establiment comercial davant on va aparèixer 
la voravia, i no els veïnats en general, em va fer el comentari. I per millorar l’aspecte dels nostres 
carrers, s’han de fer les intervencions que s’estableixen en el Pla de mobilitat. I, crec que també a través 
d’algun procés de participació, ja que no només afectarà el veí que ha fet la queixa. 
 
- Quins són els tècnics municipals que supervisen aquestes obres d’asfaltat?  
 
Resposta: L’aparelladora va fer els informes per fer l’asfaltat. Com que es tracta d’obra menor, no 
requereix de supervisió. 
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- Quin és el parer del regidor de Patrimoni respecte d’haver tornat a tapar alguns dels trams de voravia 
descoberts com, p. ex. als carrers de Rafel Blanes i del Coll del Grec? 
 
Resposta: Com ja he dit, estic a favor de recuperar tots els elements patrimonials possibles i a favor de 
millorar la mobilitat dels vianants en tots els casos, sempre dins les possibilitats econòmiques de 
l’Ajuntament. També vull afegir que altres voravies s’han restaurat i millorat, com les del voltant de la 
parròquia i les del carrer de l’Estel. 
 
- Es valora la possibilitat de corregir aquest error? 
 
Resposta:  El que s’ha de fer és fer feina per integrar tot el nucli antic i no només un fragment de carrer. 
I, en el cas de futures intervencions en el nucli antic, davant l’aparició d’algun element patrimonial com 
una voravia, s’hauria, com a mínim, de documentar. 
 
Transparència 
 
- Es valora la possibilitat de publicar extractes de les sessions de la Junta de Govern Local a la web 
municipal?  
 
Resposta: Es valorarà. 
 
- Publiquen els regidors de l’Equip de Govern la relació mensual de despeses originades en l’exercici 
del seu càrrec (telèfon, dietes, maquinari, mòbils, etc.)? 
 
Resposta: Es fa, tot i que el sistema és millorable: per la informació que s’hi facilita, per la freqüència i 
el seguiment que se’n fa i, en definitiva, per la plataforma. 
 
- Si és negatiu, es valora fer-ho algun dia?  

 
 
Acords 
 
1. Acordar, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i dotze els assistents, 
aprovar l’acta de la sessió de 30 d’abril de 2013. 
 
2. Acordar, per 6 vots a favor (UIA i CxI) i 6 vots en contra (PSOE, PP i I. Verds), i atès que el batle 
dirimeix l’empat amb el seu vot de qualitat: 
2.1. Augmentar la dedicació parcial del primer tinent de batle Bartomeu Gili Nadal, la qual cosa suposa 
el 90 % de les retribucions del batle. 
2.2. Reconèixer la dedicació parcial del primer tinent de batle de l’Ajuntament, Bartomeu Gili Nadal, 
amb la remuneració següent: 14 pagues de 2.576,35 �/mes/bruts, amb l’augment de l’IPC anual. 
2.3. Trametre aquest acord a la persona interessada. 
 
3. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 abstencions (PP): 
3.1. Aprovar provisionalment la modificació del fitxer de dades de caràcter personal anomenat 
“Nòmines”, aprovat pel Ple de l’Ajuntament d’Artà a la sessió que va tenir lloc el 29 de juliol de 2008, 
amb què es modificava la Resolució de Batlia de 18 de juliol de 1994, a l’efecte d’actualitzar i 
incorporar a aquest fitxer les dades biomètriques i les fotografies de tot el personal de l’Ajuntament 
d’Artà (personal funcionari, laboral i eventual), el qual ha de quedar redactat de la manera següent:  
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<<Fitxer “Nòmines i gestió de personal” 
- Finalitat del fitxer i usos previstos:  
a) Gestió, manteniment i control de la informació necessària per a l’elaboració de nòmines i la gestió 
del personal de l’Ajuntament d’Artà. 
b) Dades biomètriques. La finalitat és la d’instaurar un nou sistema de control de presència per a tot el 
personal, i els usos previstos són els inherents a aquesta finalitat: gestionar la presència i absències del 
personal de l’Ajuntament, així com dur el control de l’acompliment de la jornada laboral i els horaris de 
personal, computant les hores de treball i els dies gaudits per cadascuna de les possibles causes que 
legalment i reglamentàriament justifiquen l’absència del treball: vacances, malaltia, permisos, llicències 
i qualsevol altra incidència que legalment o reglamentàriament justifiqui l’absència del lloc de treball. 
c) Fotografies personals. La finalitat és la d’incorporar aquesta dada a la fitxa de personal per a la seva 
identificació, i els usos previstos són, a banda de la identificació interna del personal, l’elaboració de 
targetes identificatives personals per a la seva identificació externa per acreditar-se en les seves 
actuacions envers la ciutadania, així com per a accessos a locals municipals i per al control de presència. 
- Persones o col·lectius sobre els quals es pretén obtenir dades o que estan obligats a subministrar-
les: tot el personal inclòs en el fitxer, és a dir, qualsevol persona física que tengui una relació retribuïda 
amb l’Ajuntament d’Artà, ja sigui com a personal funcionari, laboral o eventual. 
- Procediment de recollida de les dades: enquestes o entrevistes, correu electrònic/Internet, 
transmissió electrònica i contractes currículums, sol·licituds, titulacions, notificacions, documentació i 
formularis diversos. 
- Procedència de les dades: 
a) La recollida de les dades es farà de forma presencial i individualitzada per a cada persona, en el 
moment de formalitzar la relació de serveis amb l’Ajuntament. 
b) Per a les persones que ja formen part del fitxer actual, la recollida de dades es farà de la forma 
següent: 
- Dades biomètriques: a través dels terminals de marcatge que es destinin a aquest efecte, ubicats en els 
centres de treball. 
- Fotografies: a través d’una persona que es desplaçarà a cada centre de treball per efectuar les 
fotografies de forma individualitzada. 
- Estructura bàsica del fitxer i descripció dels tipus de dades inclosos: afiliació sindical, informes de 
salut/revisions, minusvalideses, dades d’accidents, baixes mèdiques, DNI/NIF/passaport/NIE, núm. de 
SS/mutualitat, nom i cognoms, adreça, adreça de correu electrònic, telèfon, imatge/veu, núm. de registre 
personal, estat civil, dades de família, data de naixement, lloc de naixement, edat, sexe, nacionalitat, 
núm. de fills, formació, titulacions, historial de l’estudiant, experiència professional, cos/escala, 
categoria/grau, lloc de treball, dades no econòmiques de nòmina, dades bancàries, dades econòmiques 
de nòmina, ingressos, rendes, data d’inici, data final, observacions, data, hora d’entrada, hora de sortida, 
incidències, antiguitat, grup de cotització, data d’ingrés a l’empresa, horari laboral, data d’accident, 
núm. de registre, descripció de riscos, departament, servei, curs sol·licitat, curs cursat, 
roba/material/aparell assignat, dies treballats, hores treballades, import a pagar, dades de beneficiaris, 
prestació mèdica, punts d’avaluació, plaça, tipus de plaça, dades biomètriques i fotografia mida carnet; 
tot això, de cada persona continguda en el fitxer. 
- Sistema de tractament utilitzat en l’organització: parcialment automatitzat. 
- Caràcter de les dades: les dades són de caràcter obligatori per a l’acompliment de la finalitat del 
fitxer. 
- Cessions i transferències de dades previstes: només tendran lloc cessions de dades incloses en 
aquest fitxer sense consentiment del seu titular en els casos previstos en una norma amb rang de llei. 
Les dades personals podran ser comunicades a un tercer, per acomplir les finalitats directament 
relacionades amb les funcions legítimes del cedent i el cessionari, quan aquest tractament respongui a la 
lliure i legítima acceptació d’una relació jurídica, el desenvolupament, l’acompliment i el control de la 
qual impliqui, necessàriament, la comunicació d’aquestes dades i s’utilitzin únicament per a la finalitat 
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que justifiqui la comunicació. 
Així mateix, no es considerarà comunicació de les dades l’accés a elles per compte de tercers quan 
aquest accés sigui necessari per a la prestació d’un servei a l’Ajuntament, que haurà d’estar regulat en 
un contracte en el qual s’establirà, expressament, que l’encarregat del tractament únicament tractarà les 
dades d’acord amb les instruccions rebudes del responsable del fitxer. 
- Transferències internacionals de dades: no previstes. 
- Òrgan responsable del fitxer: Batlia de l’Ajuntament d’Artà, com a representant de l’Ajuntament. 
- Servei on exercir els drets d’accés, rectificació, cancel·lació i oposició: es podran exercitar els drets 
d’accés, rectificació, cancel·lació i oposició en els termes establerts a la legislació vigent sobre protecció 
de dades, mitjançant escrit presentat en el Registre de l’Ajuntament o a l’adreça electrònica 
lopd@arta.cat. 
- Nivell de mesures de seguretat: alt. 
- Responsable de gestió del fitxer: Ajuntament d’Artà.>> 
3.2. Concedir audiència prèvia a les associacions veïnals i de defensa de les persones consumidores i 
usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el registre municipal 
d’associacions veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la disposició. 
3.3. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB i en el tauler d’anuncis de 
l’Ajuntament, l’acord provisional durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de 
l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense 
que s’hagin presentat reclamacions, els acords provisionals es consideraran aprovats definitivament. 
3.4. Inscriure, després de realitzar els tràmits legals corresponents, el fitxer esmentat davant l’Agència 
Espanyola de Protecció de Dades. 
 
4. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 abstencions (PP): 
4.1. Aprovar provisionalment el Reglament de règim intern de les escoletes d’infants que depenen de 
l’Ajuntament d’Artà. 
4.2. Concedir audiència prèvia a les associacions veïnals i de defensa de les persones consumidores i 
usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el registre municipal 
d’associacions veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la disposició. 
4.3. Exposar al públic, mitjançant la publicació d’un edicte en el BOIB i en el tauler d’anuncis de 
l’Ajuntament, l’acord provisional durant el termini de trenta dies hàbils, comptadors a partir de 
l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició. Si transcorre el període d’exposició pública sense 
que s’hagin presentat reclamacions, els acords provisionals es consideraran aprovats definitivament. 
 
5. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 abstencions (PP): 
5.1. Aprovar definitivament la modificació d’usos detallats del Poliesportiu Na Caragol d’Artà, del 
Camp de Futbol Ses Pesqueres d’Artà i del Poliesportiu Cap Ferrutx de la Colònia de Sant Pere 
(modificació núm. 1 de les NS). 
5.2. Publicar l’acord d’aprovació definitiva en el Butlletí Oficial de les Illes Balears i a l’adreça o punt 
d’accés electrònic municipal corresponent. 
5.3. Trametre l’acord d’aprovació definitiva i el contingut de la modificació dels usos detallats a l’Arxiu 
central d’urbanisme i al Consell Insular de Mallorca. 
 
7. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 abstencions (PP): 
7.1. Sol·licitar al Consell de Mallorca la redacció d’un conveni de delegació de la competència de 
disciplina urbanística entre l’Ajuntament d’Artà i l’APLUTM. 
7.2. Incloure en el conveni de delegació tots els expedients iniciats en aquesta legislatura, així com la 
gestió de les noves infraccions que es puguin detectar en el municipi. 
7.3. Facultar el batle de l’Ajuntament d’Artà per signar els documents necessaris per tal de fer efectiva 
aquesta incorporació. 
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9. Acordar, per unanimitat, sol·licitar al Consell de Mallorca que iniciï l’expedient de declaració com a 
béns d’interès cultural els escars de Caloscamps i instar l’Equip de Govern que explori les possibilitats 
de fer-hi alguna actuació de restauració. 
 
10. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 2 vots en contra (PP), en relació a la 
moció que presenta el grup municipal CxI del municipi d’Artà per rebutjar els atacs del Govern balear 
al sector educatiu i per demanar un replantejament sobre el tractament de llengües a l’ensenyament: 
10.1. Rebutjar l’actitud de falta de diàleg i de consens del Govern de les Illes Balears respecte a tota la 
comunitat educativa i la resta d’agents socials. 
10.2. Instar el Govern de les Illes Balears a derogar el Decret 15/2013, de 19 d’abril, pel qual es regula 
el tractament integrat de llengües als centres docents no universitaris de les Illes Balears. 
10.3. Instar el Govern balear a elaborar una nova normativa, feta des del consens amb la comunitat 
educativa, que garanteixi la implantació gradual d’un model lingüístic a l’ensenyament que, des de 
l’objectiu que els alumnes finalitzin l’aprenentatge dominant les dues llengües oficials i l’anglès, 
acompanyi aquesta mesura de la flexibilitat necessària que cada centre ha de tenir. 
 
11. Acordar, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 5 vots en contra (PSOE i PP): 
11.1. Ratificar el Decret de Batlia de 21 de març de 2013 referent a la formalització d’un préstec a curt 
termini amb l’entitat “la Caixa” per valor de 800.000 �. 
11.2. Afectar, en concepte de garantia de les obligacions derivades d’aquest contracte, la part necessària 
dels drets econòmics que suposin els ingressos de l’impost sobre béns immobles corresponents a 
l’exercici fiscal de 2013 (a partir d’ara, IBI) mentre aquesta operació de crèdit no hagi estat totalment 
cancel·lada. 
11.3. Trametre aquest acord a la Notaria d’Artà. 
 
12. Acordar, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 5 vots en contra (PSOE i PP): 
12.1. Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits núm. 9/2013, en la modalitat de 
suplement de crèdits, finançat amb càrrec a anul·lacions o baixes de crèdits d’altres aplicacions, d’acord 
amb el resum per capítols següent: 
Pressupost de despeses  
Altes en aplicacions de despeses 

Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 22709  Treballs realitzats per altres 

empreses 
15.100,00 
 

1611 61922  POS 18.700,00 
   TOTAL DE DESPESES 33.800,00 

Baixes en aplicacions de despeses 
Aplicació pressupostària Núm. Descripció Euros 
9201 16100  Prestacions socials  13.700,00 
9201 12004  Retribucions bàsiques de 

funcionaris C2 
  5.000,00 

3353 62205  Obres del Teatre 15.100,00 
     
   TOTAL DE DESPESES 33.800,00 
12.2. Publicar l’expedient de modificació de crèdit 9/2013 durant un termini de quinze dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la data d’inserció d’aquest anunci en el BOIB, durant el qual les 
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persones interessades el podran examinar i, si escau, podran presentar reclamacions davant la 
corporació. Transcorregut el termini anterior, i en el cas que no es presenti cap reclamació, s’ha de 
considerar definitivament aprovada la modificació de crèdit. En cas contrari, la corporació disposa d’un 
termini d’un mes per resoldre-les, comptador a partir de l’endemà de la finalització de l’exposició al 
públic. 
 
P1. Acordar, en relació a l’adjudicació, si s’escau, del contracte de gestió dels serveis públics d’atenció 
a la primera infància del terme municipal d’Artà: 
1. Acordar, per unanimitat, votar la urgència i la inclusió d’aquest punt en l’ordre del dia. 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1.  Adjudicar a l’empresa AIXA, SCL, titular del CIF núm. F07843964, i amb domicili a Sant Llorenç 
des Cardassar, carrer de Pardines, 15, CP 07530, el contracte de gestió dels serveis públics d’atenció a 
la primera infància del terme municipal d’Artà, mitjançant procediment obert, en funció de diversos 
criteris d’adjudicació, tramitació urgent. 
2.2.  Notificar l’adjudicació als candidats que no han resultat adjudicataris. 
2.3. Notificar a l’empresa AIXA, SCL, titular del CIF núm. F07843964, i amb domicili a Sant Llorenç 
des Cardassar, carrer de Pardines, 15, CP 07530, l’adjudicació del contracte i comunicar-li que, tal com 
estableix la clàusula vintena, apartat 2 del plec de clàusules administratives particulars, es durà a terme 
la formalització del contracte amb la seva signatura en el termini màxim dels 7 dies següents a aquell en 
què la part adjudicatària rebi l’adjudicació del contracte. 
2.4. Comunicar a l’empresa AIXA, SCL, que, prèviament a la formalització del contracte, ha de 
presentar còpia de les pòlisses d’assegurança que està obligada a subscriure i del primer rebut de la 
prima. 
2.5. Publicar la formalització del contracte dels serveis públics d’atenció a la primera infància del terme 
municipal d’Artà en el Perfil del Contractant. 
2.6. Comunicar les dades bàsiques del contracte al Registre de Contractes del Sector Públic, de 
conformitat amb el que estableix l’article 308.3 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del 
sector públic. 
 
P2. Acordar, en relació a l’adjudicació, si s’escau, del contracte per a la concessió demanial de 
l’explotació dels serveis del bar del Teatre d’Artà: 
1. Acordar, per unanimitat, votar la urgència i la seva inclusió en l’ordre del dia. 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1.  Adjudicar a Catalina Llaneras Esteva, titular del NIF núm. 18216981S, i amb domicili a Artà, 
carrer de Bellpuig, 24, CP 07570, el contracte per a la concessió demanial per a l’explotació dels serveis 
de bar del Teatre d’Artà, mitjançant procediment obert, en funció de diversos criteris d’adjudicació. 
2.2.  Notificar l’adjudicació als candidats que no han resultat adjudicataris. 
2.3. Notificar Catalina Llaneras Esteva, titular del NIF núm. 18216981S, i amb domicili a Artà, carrer 
de Bellpuig, 24, CP 07570, l’adjudicació del contracte i comunicar-li que, tal com estableix la clàusula 
setzena, apartat 1, del plec de clàusules administratives particulars, es durà a terme la formalització del 
contracte amb la seva signatura en el termini màxim dels 15 dies següents a aquell en què la part 
adjudicatària rebi l’adjudicació del contracte. 
2.4. Comunicar a Catalina Llaneras Esteva que, prèviament a la formalització del contracte, ha de 
presentar el document d’alta de l’impost sobre activitats econòmiques, el document que acrediti que els 
treballadors que s’ocuparan en l’execució del contracte estan afiliats o donats d’alta a la Seguretat 
Social, així com el justificant de l’existència del contracte d’una assegurança multirisc (com a màxim, 
risc d’incendi i de robatori) que cobreixi el contingut (per valor de 30.000 �) i el continent (per valor de 
200.000 �), dels edificis, així com també la responsabilitat civil amb les cobertures establertes en la 
clàusula 13.4 del plec de clàusules administratives particulars. 
2.5. Publicar la formalització del contracte per a la concessió demanial de l’explotació dels serveis de 
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bar del Teatre d’Artà en el Perfil del Contractant. 
2.6. Comunicar les dades bàsiques del contracte al Registre de Contractes del Sector Públic, de 
conformitat amb el que estableix l’article 308.3 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del 
sector públic. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 
        El batle 


